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Música en di recte, graffitis, 
DJ's, activitats per als més menuts, 
photocall, jazz i mol tes coses més ... 
Hl PARTICIPEN: 

15 • 

de20a24h 

ADOLFO DOMÍNGUEZ - DRUNI - ADOLFO DOMÍNGUEZ LINEA U - PERFUMERÍA Y ESTÉTICA NADIA - INSIDE - CALZADOS PIRÁMIDE - CONFECCIONES LA 
CUBANA- HELADOS PEÑA- INSIDE SHOES - JOYERÍA ROCA- L'ESTEL- LOLLIPOPS - MANDRÁGORA - OPTICA MAESTRAT - STRADIVARIUS - TRAMONTANA 
TROSSET DE CEL- VILLALONGA BENESTAR 1 LÁSSER- APARATOS- BENETTON- BROTHERS- CALt;:AT JAQUES- PASTELERÍA VIVER- GEN XX XY- GINERBA 
JOYERÍA ALBIOL- KIDDY'S CLASS - LENCERÍA MALLORQUINA- MANGO - MODAS OBIOL- MORA- TITTO BLUNI - PERFUMERÍA ARNAU - JOYERÍA FANDOS 
LAURA CORNER- FOTOS ALFONSO- PASTELERÍA SAN SEBASTIÁN- VIDAL HIJO- DIVINAS- LA BODEGUETA DE SANT VICENT- AZUL TURQUESA -ESPIRAL 
TALLER DE JOIERIA MAITE - LENCERÍA MONTSE -SLIPS INTERIOR - BAMBINOS - BAMBÚ - CAMDEN - DE PARÍS - MERCERIA FILA FIL- PELUQUERÍA T&T 
ROSA R MODA - SANDRA KIDS - KMT - TODO A DOS - VINTAGE - OCTOBER - PERFUMERÍA ARRIETA - DRAPS - TOTEKO - CALZADOS BARROBÉS - GMN 
VIAJES MAESTRAZGO - MILIAN STAND DEL MUEBLE - PERFUMERÍA MERCEDES - NOVA CASA - LA CASETA DEL PATCHWORCK - CALZADOS TRIÁNGULO 
CARRERAS - PAULA ZAERA - SUSANA PLATERO - MARY MODAS - PIÑANA SPORT - EL JARDÍN DE MAPI - MARÍA ARNERO ÜPTICA CALLAU 
DEPORTES MOLINER BERNAD - MAITE CALt;:ATS 1 COMPLEMENTS - FANNYMAR - VIOLET - ESPRIT - PANADERIA FARGA - MODAS SALOM 

Hl COL·LABOREN: 
ALUMNES ESCOLA DE MÚSICA LA ALIANZA - EL BERGANTÍN- RAFEL LO CRISTALERO- CAIXA VINAR OS- BALL DE DIMONIS- LA TABERNA DE SITO- MORRISON 
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Trece calles y 85 comercios participarán en la 'Vinaros Fashion ight' 
Un total de 85 comercios de 13 calles 
participarán finalmente en la 'Vinaros 
Fashion Night' del 15 de junio, que cuenta 
con el respaldo y colaboración de la 
concejalía de Comercio y la Asociación de 
Comerciantes. Esta será la primera edición 
de una experiencia que han puesto en 
marcha con éxito otras ciudades europeas 
y que combina la apertura comercial en 
horario nocturno con propuestas para 
público infantil y adulto. Una iniciativa 
diferente para pasar una noche de compras 
divertida. 
Isabel Lladó, la organizadora del evento, 
explicó que ese día, los comercios 
abrirán sus puertas de 20 a 24 horas, ofreciendo 
descuentos y ofertas especiales. Además, habrá 
el añadido de la diversión y animación en la calle 
con espectáculos y actos pensados para todos 
los públicos. Actividades infantiles, camareros 
sirviendo cava a los clientes, barras situadas en 
diferentes puntos del recorrido, discjockeys, 
música jazz, grafitis y hasta un photocall son 
algunas de las propuestas programadas para esta 
tarde-noche de compras mientras se pasa un rato 
agradable. "En cada calle habrá sorpresas, con lo 
cual lo ideal es recorrer las vías de los comercios 

participantes'; indicó Lladó. 
Así, en las calles Sant Cristobal, Costa i Borras y 
Pais Valencia, habrá actuaciones de músicos de 
la Sociedad Musical La Alianza. En la plaza San 
Agustin, pasaje Dr Santos y plaza Sant Antoni 
se instalará una barra con cava para los clientes 
que adquieran productos en las tiendas. En las 
plazas Sant Valent y Parroquial, se dispondrán 
hinchables para niños, en la calle Sant lsidre 
habrá sorteos por parte de dos restaurantes, en 
la calle Santo Tomás un photocall toda la noche, 
en la Travesía Safont y en la calle Socorro se 
realizarán graffitis, en las calles Purísima y Mayor 

habrá un disckjockey, en la calle Sant Jaume una 
degustación de tapas y en la calle Sant Vicent un 
grupo de jazz. 
Por su parte, la presidenta de la asociación de 
comerciantes, Maria Angeles Pereda, indicó que 
desde la asociación se ha intentado ayudar en esta 
iniciativa y mostró su satisfacción por la elevada 
participación. "Si estamos todos juntos, llegamos a 
más gente'; dijo, añadiendo que "se trata de que la 
gente acuda a Vi na ros a comprar y se refuerce esta 
capitalidad comercial de nuestra ciudad". 
La calle Socorro se cortará al tráfico a partir de las 
19.30 horas. 

El Ayuntamiento ingresará 665.000 euros de la liquidación del Estado en 2010 

El Ayuntamiento de Vinaros ingresará 664.857 euros 
de la liquidación definitiva de la participación en los 
tributos del estado correspondiente al año 201 O, 
según informó ayer el edil de Economía, Ernesto 
Molinos, y había avanzado hace unos días el exalcalde 
y portavoz socialista, Jordi Romeu. El consistorio 
recibirá en los próximos días la mitad de esta cantidad 
y el resto se abonará de manera paulatina. 

Molinos dijo que se trata de una 
"buena noticia" y que ha sido 
"gracias a una mala previsión 
del Gobierno Central'; que en 
201 O transfirió al Ayuntamiento 
menos cantidad de lo que final
mente se recaudó debido prin
cipalmente a que las previsiones 
contemplaban el incremento 
del IVA del 16 al 18%. Esta can
tidad se destinará a remanente 
de tesorería, según dijo Molinos, 
aunque serán"apartados"ya que 
se prevé que el Ayuntamiento 
tenga que devolver el próximo 
año parte del dinero recibido en 
los ejercicios 2011 y 2012 que se 

realizaron sobre unas previsiones optimistas. "Hay 
que tener recursos para cuando llegue la notifica
ción del Ministerio'; dijo el edil Popular. 
Molinos dijo que este ingreso "ayudará a 
tener más nivel de tesorería" aunque "no son la 
situación al problema que tenemos'; citando el 
endeudamiento de 27 millones. 
En este sentido, Molinos criticó que el exalcalde y 
portavoz municipal socialista, Jordi Romeu, "haya 

achacado que se reciba esta cantidad a una buena 
gestión del anterior equipo de gobierno': Molinos 
recordó que de la liquidación del ejercicio 2008, el 
consistorio fue requerido a abonar 560.000 euros 
al Gobierno Central y en 2009 más de un millón de 
euros."Si que nos abonen esta cantidad es una buena 
gestión, me pregunto si lo de estos ejercicios fue una 
mala gestión'; indicó."No comparto esta postura, esta 
forma de hacer política'; señaló. También censuró que 
Romeu sugiriera que se utilizara esta cantidad para 
pagar la recogida y tratamiento de los residuos. "Nos 
parece cómico que un partido que deja una deuda 
de 27 millones nos quiera dar lecciones de cómo 
tenemos que gestionar ahora este dinero en una 
partida que no dotaron convenientemente'; subrayó. 
Molinos también aseguró que el Ayuntamiento 
de Vinaros adeuda casi 800.000 euros al gabinete 
de abogados que defiende sus intereses jurídicos, 
en concepto de asesoramiento El concejal 
popular explicó que se trata de facturas retenidas 
correspondientes a años pasados y que no se 
presentaron ya que en su día se dijo que no había 
partida para pagarlas. Sin embargo, el secretario 
del ayuntamiento confirma que los servicios se 
realizaron. "Están apareciendo sorpresas, y esta es 
una de ellas'; indicó Molinos. 

CURSO DE MANIPULADOR DE ALIMENTOS 
27 DE JUNIO DE 2012 EN LA CASA DE LA CULTURA 

HORARIO DE 16 A 19 HORAS 
INFORMACION: 964 065413 / 600 675453 

SISTEMA APPCC Y PLANES DE HIGIENE · LAB ANA LISIS DE AL , ME~, TOS 

S.E VENDE PLAZA D,E PARKING CERRADA 
EN "Edificio Casino". BUEN PRECIO. 

607.65.03.87 
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8 prócmo CUI'5ID escolar se poc:lá 
cwsar en \1naiOs el Grado Medo de 
fúlbol ydefUibol sala (enbenadorde 
fúlbol y fúlbol sala) ya que \1naiOs 
ha sido auiDrilado para ~ 
clchas enseñanzas como subsede 
del Centro llllegrado de Formación 
Aúesional Complejo Educ.atNo de 
Cheste CUI'5ID aoJdéf'llim 2012-2013 
y2013-2014.. 
La i ISOipción se n!alzará hasta 
el en las depelldel~ 
de la (Qiajala de EdiiCadón del 
/tyw1tamietll.o de \1naiOs ( 

). Por el mometll.o 
son 22 b inscrilos. 
Para n!illlar las inscripciones se 
deberá R!lenar el impreso para 
la re+adólt de la prueba que 
se adjJnta al pn!Sll!llllle coneo 
elr!!dnncn 
Además se deberá aportar el 
Cl!l1ificado rnédco oficial (editado 
por el Consejo General del Colegio 
Oficiill de~ deiecha n!denle 
-nádrno2 meses-yenelquemnsae 
no padecer erli!n•lledad ~ 
mnlagiosa alguna y contar coo las 
cadciones psia:Jiskas l'leO!SIIias 
s-a la r r-w iiSn de ~ pue.bas 
a.. emNeQdas para el arD!50 a 
...... !mes~ Téc:nico Deportiwo 
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Mejoras en la calle José Sebastiá n Fa rg a 

Se está acondicionando la 
calle José Sebastián Farga, 
quedando ésta en un solo 
sentido de circulación , des
de la avenida María Auxilia
dora a Ca mí Fondo. 

Finalitza el curs de monitor/a d'oci i temps 
1 iure al Casal Jove 

El passat mes de maig va finalitzar !'etapa lectiva de la tercera edició del Curs 
de Monitor/a d'oci i temps lliure organitzat per la Regidoria de Joventut al 
Casal Jove. 
Un curs que te com a finalitat capacitar i formar als nostres joves en el sector 

~---...;.__ laboral de l'animació i l'educació no formal i que segueix sent molt demandat 

en la rnoclalidad correspo1 del !le) 

y justificallte de pago de tasas 
correspolldientl!s (el impreso de 
las tasas se puede obtener en el 
siguier1le enlace 
http://portales.gva.es/c_ 
economia/web/html/portal_ c. 
htmlnodo= Tributos_ Impuestos_ 
Declaraciones_ Tasas_046_ 
CoosfdKacb1) 

Tanto el impreso, como el celtificado 
rnédcoofidal comoeljudicanl.ede 
pago de las tasas se deberá et ltn!giV 

en la COiajala de EdiiCadón del 
Aywlltamierll.o de VlnaiOs.. 
8 12 de ;no se publicarán las lstas 
definitivas y la ~. de la 
prueba será el sábado 23 de ;no 
de 2012 a las 8,30 horas en el centro 
i !legrado de bmación pmlesiollal 
CDIIIplejo Ecb:aiÑO de Cheste 
(Pabelón deportivo jla1lo al estido) 

per part deis joves del nostre municipi aixi com de poblacions ve"ines. Tecniques 
d'animació, expressió audio-visual, psicologia evolutiva, sociologia, jocs del 
món, primers auxilis, etc són alguns del continguts de les diferents arees que 
s'han tractat durant el curs. 
Novament, donem la benvinguda als nous monitors/es. 

El graffiti al Casal Jove 

Fina litza el Taller de Graffiti "Personalitza les teues sabatilles" organitzat per 
la Regidoria de Joventut i Casal Jove. Un deis tallers rebut amb més interés i 
entusiasme per part deis joves adolescents del nostre municipi. Una vegada 
més, Chile, fou l'encarregat de transmetre els seus coneixements sobre l'art 
del graffiti a una vintena de participants, que amb malta il·lusió els van aplicar, 
en aquest cas, per a personalitzar les seues sabatilles. Aprenentatge d'una 
técnica moderna ambla qual van obtindre un resultat personalitzat amb unes 
sabatilles úniques creades per cada alumne. 
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Dilluns s'obre el període d'inscripció de la Escola d'Estiu l'llla 
Aquest any L'llla tindra lloc en tres quinzenes del 2 de juliol al 1 O d'agost 

L' EscoJa d'Estiu L'llla obri dilluns 11 de juny i fins 
al divendres 15 de juny, en horari de 9 a 13 hores, 
el període d'inscripció per a xiquets i xiquetes 
d'edats compreses entre els 3 i els 16 anys. L'Escola, 
que aquest any tindra lloc en tres quinzenes 
del 2 de juliol al 1 O d'agost, és una iniciativa que 

permet a l'estiu combinar els horaris laborals deis 
pares amb l'oci i la formació deis alumnes. Les dos 
novetats d'aquesta edició són el lloc d'inscripció, 
que es fa a !'oficina PROP del carrer Sant Joaquim i 
l'eliminació de la segona quinzena d'agost, segons 
va explicar la edila de Joventut, Carla Miralles, per 
l'escassa afluencia d'alumnat en anteriors edicions 
en l'últim tram de l'estiu. 
L'llla manté tant els preus - 30 euros per a la 
quinzena i 50 per al mes- com la divisió de les 
seves activitats en tres blocs: L'llla infantil, per als 
més petits, de 3 a 8 anys, i l'llla Arts i Esports, pera 
joves de 9 a 16 anys. Peral mes de julio! s'oferixen 
350 places d'infantil, 150 de Arts i 100 d'esports, 
m entre que peral mes d'agost hi ha 150 places en 
infantil, 60 en Arts i altres 60 en esports. Miralles va 
destacar que per part del consistori "s'ha realitzat 

RENFE aumenta los trenes Regionales entre Vinaros y Valencia 
El portavoz del equipo de gobierno del 
Ayuntamiento de Vinaros, Lluís Gandía, ha 
anunciado que "a partir del próximo lunes, 18 de 
junio, RENFE aumentará los trenes Regionales que 
cubren el trayecto entre Vinaros y Valencia en un 
tren más diario por sentido:' 
Gandía ha informado que "el tren Regional con 
salida en Vinaros a las 19:14 horas que solamente 
circulaba los domingos pasará a ser diario durante 
toda la semana y desde Castellón a Vinaros se 
incorpora un tren con salida de Castellón a las 16 
horas también todos los días:' 
El portavoz municipal ha señalado que 
"pasaremos de tener 3 trenes Regionales diarios 
entre Vinaros y Castellón a tener 4; sigue siendo 
insuficiente pero lo valoramos como un pequeño 
gran paso para conseguir el objetivo final que no 
es otro que unas frecuencias dignas entre Vi na ros 
y la capital de la provincia:' 
En este sentido Gandía manifestaba que "desde 
el cambio de gobierno en Madrid estamos 

comprobando una mayor receptividad a nuestras 
demandas, ahora se nos escucha y poco a poco se 
va mejorando el servicio para los ciudadanos que 
ha sido y es nuestro principal objetivo:' 
El edil popular remarcaba que "con estos nuevos 
horarios será posible que un estudiante de Vinaros 
salga de casa a las 7:20 horas de la mañana y a 
las 5 de la tarde vuelva a estar en Vinaros con el 
ahorro que para las familias representa :' 
Gandía afirmaba que "mientras otros partidos se 
dedican a presentarenmiendas sin tener en cuenta 
el Plan Cercanías 2010-2020 de la Comunidad 
Valenciana, desde el Ayuntamiento de Vinaros 
trabajamos seriamente, sin estridencias y al final 
los resultados están a la vista de todo el mundo:' 
En este mismo sentido el portavoz local recordaba 
que"en Semana Santa, y por primera vez, Vinaros 
ha estado conectada directamente con Madrid 
con un tren Alvia y hoy ya podemos anunciar que 
desde el 23 de junio y hasta el 16 de septiembre 
tendremos dos conexiones diarias con Madrid:' 

A partir del18 de junio de 2012 
VI NA ROS- CASTELLÓN- VALENCIA las 19:14 horas que solamente circula en domingo 
Novedad: El tren Regional con origen en Vi na ros de pasa a circular todos los días de la semana 

TREN VINARÓS CASTELLÓN 

Reg. Exp. 7:20 8:14 

Reg. Exp. 8:28 9:21 

Reg. Exp. 12:27 13:18 

Reg. Exp. 14:04 14:55 

Regional 19:14 20:12 

VALENCIA- CASTELLÓN- VI N AROS 
Novedad 1: Se incorpora un tren Regional Exprés 
de lunes a domingo con salida de Valencia a las 
8:20 horas y llegada a Vi na ros a las 10:23 horas. 
Novedad 2: El tren Regional con origen Valencia 

TREN VALENCIA CASTELLÓN 

Reg. Exp. 8:20 9:33 

Regional 14:50 16:01 

Reg. Exp. 17:00 17:59 

Reg. Exp. 20:10 21:04 

VALENCIA CIRCULA 

9:05 Lunes a viernes 

10:19 Sábados 

14:12 Diario 

15:50 Diario 

21:29 Diario 

que hasta la fecha solamente circula en domingo 
pasa a tener una frecuencia DIARIA. 
Novedad 3: El tren con origen en Valencia a las 
10:35 se suprime. 

VINARÓS CIRCULA 

10:23 Diario 

16:55 Diario 

18:54 Diario 

21:54 Excepto sábados 

un treball intens perque les subvencions per a 
contractar monitors encara no s'han convocat, 
tot i que vam ser previsors i vam mantenir una 
partida per garantir així la continu'ltat de l'escola 
d'estiu". Va assenyalar al respecte que ha finalitzat 
la part teórica del curs de monitors d'oci i temps 
lliure, realitzat per 32 persones que en la seva 
majoria realitzaran les practiques en'L lila. 
L' llla Infantil utilitzara aquest any les instal·lacions 
del col ·legi de I'Assumpció. L' llla Arts se situara 
en el col ·legi de la Misericordia i les aules de la 
EscoJa d'Art, mentre que pera L'llla Esports, les 
instal ·lacions base estan en el pavelló municipal. 
L'horari sera de dilluns a divendres de 9 a 13 
hores i existeix la possibilitat de disposar de 
servei de ludoteca en horaris de 8 a 9 hores i de 
13 a 14 hores. 

--. 
INSCRIPCIONS 
De 1'11 al15 de juny 
de 09.00h a 13.00h 

- . ----
a !'oficina PROP (C/Sant Joaquim,14) 

DATES DE L'ACTIVITAT 
1' Quinzena del 2 al 13 de julio! 

2' Quinzena del16 al27 de juliol 
3' Quinzena del30 de juliol al10 d'agost 

PLACES DISPONIBLES 
Infantil; jullol 350 i agost 150 

Arts; juliol tSO 1 agost 60 
Esports; juliol 100 i agost 60 

HORARII LLOC DE L'ACTIVITAT 

De dilluns a dlvendres de 09.00 a 13.00h 
al Cof.legi Assumpció (infantil), MisericOrdia (arts) i al Pavelló Pollesportlu (Esports) 

Reserua ya tus Libros de texto 
poro el próximo curso escolar 
2012-2013 

Plaza. Jov-ella.r, 15 
12500 VINARD.S 
T-e\. 964 45 17 38 

S 



Migjorn renuncia a l'organització de !'arribada de la Flama 

La Associació de Ve"lns Migjorn va anunciar dimarts 
que renuncia a formar part de l'organització de 
!'arribada de la Flama del Canigó per no entrar en 
conflicte en I'Associació Cultural Jaume l. "Va ser 
vergonyosa l'actuació per part de tots l'any passat 

quan quasi ens pegiwem per agafar la flama'; va 
indicar el president de Migjorn, Vicent Beltrán, 
afegint que "nosaltres vol e m que esta situació no es 
torne a donar i per aixó deixem d'organitzar-ho': 
Beltrán va ser crític assenyalant que "potser els que 
han estat boicotejant l'acte estos últims anys són els 
que ten en més influencia en !'actual ajuntament i ho 
organitzaran e lis': Des de l'associació s'ha elaborat un 
comunicat, que va llegir sebastia Fabregat, en el que 
es record a que feia molt de temps que organitzaven 
aquest acte, agafant el testimoni de l'antic Centre 
Excursionista de Vinarós. Es destaca també que 
en l'acte de l'any passat "va haver-hi una actuació 
patética per part del regidor del BLOC, Domenec 

'-! J 1ry 'Cl J 

Fontanet'; a qui acusen d'excés de protagonisme. 
Migjorn també considera que la regidoria de Festes 
no ha ates els pressupostos aportats per Migjorn 
per l'acte de la flama d'enguany. "En el mes de febrer 
li entregarem a la Regidora de l'area pressupostos i 
programa pels actes d'enguany i fins els dia 29 de 
maig no ens ha tornat a rebre, per tant considerem 
que ha obviat la nostra sol-licitud d'una nova reunió 
per parlar del tema'; ha apuntat. També concluen 
que "la Llengua, el catala, mai morira si el poble 
l'empra en tots els ambits i més si li traiem de 
sobre als arribistes, partidismes, egos i interessos 
personals" i que "de feina no ens falta, el poble té 
moltes coses a denunciar i millorar': 

L'Associació Cultural Jau me 1 acusa a Migjorn de valer personalitzar l'acte de la 
Flama i recorda les entitats que han col·laborat 
L'Associació Cultural Jaume 1 ha contestat les 
declaracions de I'Associació de Ve"lns Migjorn 
sobre la seua renúncia, amb dura crítica inclosa, 
a organitzar !'Arribada de la Flama del Canigó el 
23 de juny. L'associació cultural ha recordat que 
des de l'any 1971 "han estat molts els col·lectius, 
associacions i entitats que han estat vinculats en 
l'acte de !'Arribada de la Flama'; citant el Centre 
Excursionista, Club Esportiu Vinarós i d'Aicanar, 
Maulets, AC Ball de Dimonis, Colla de Dol~ainers 
de Vinarós, AV Migjorn, Caixa Rural, Ajuntament, a 

més de particulars que han col·laborat. "No podem 
entendre comes vol canalitzar l'acte només en una 
persona en concret'; han indicat. 
Aquesta associació també assegura que "durant 
molts anys hem presentat una proposta per escrit 
a I'Ajuntament per organitzar l'acte de la Flama" i 
que ha estat I'Ajuntament "qui ha decidit quina 
de les propostes presentades és més idónia". 
L'associació Jau me 1 també assenyala que "caldria 
que algú expliques com en els últims anys, des 
de la regidoria de Festes, s'ha donat la quantitat 

de més de 6.000€ per organitzar !'Arribada de la 
Flama quan la proposta de I'AC Jaume 1 sempre 
anat pel voltant de 2.000€ a 3.000€, i mai hem 
discutit la decisió de I'Ajuntament". 1 conclouen 
que "el nostre objectiu es que Vinarós compte amb 
!'Arribada de la Flama del Canigó el dia 23 de juny, 
amb la participació de totes aquelles persones 
i entitats que creuen en el significat de unitat 
lingüística i cultural del territori, deixant al marge 
personalismes o diferencies de criteris". 

Migjorn lamenta la desestimació al pie de la m oció en defensa de la sanitat pública 

L'Associació de Ve"lns Migjorn va compareixer dimarts 
recordant la moció que van presentar el passat pie 
ordinari fent-se ressó de les peticions de la plataforma 
de defensa de la sanitat pública. La moció, que no 
va sortir endavant pel vot en contra del PP, exigia la 
retirada del decret llei de mesures urgents per a la 
sostenibilitat del sistema sanitari. Des de Migjorn 

s'indicava que es va presentar a pie sabent que el PP 
votaria en contra, pero buscant els vots favorables 
de l'oposició, com va succeir. "Era una acte simbólic 
perque sabíem que no sortiria endavant, pero 
volíem que es parlés i es discutís a I'Ajuntament'; 
va indicar Sebastia Fabregat com a representant 
de Migjorn. A la roda de premsa de dimarts havien 
d'acudir representants de Migjorn i de la resta de 
partits de la oposició, pero només el representant 
d'Esquerra, Lluis Batalla, s'hi va presentar, fet que es 
va lamentar des de Migjorn. Fabregat va recordar que 
la Plataforma en Defensa de la Sanitat Pública esta 
composada per moltes entitats de tot tipus, entre 
elles la CAVECOVA, de la que Migjorn en forma part, i 
va llegir un manifest en defensa de la sanitat pública 
i contra les retallades, la privatizació i el copagament 
sanitari. "No es una crisi, es una estafa, i la salut no és 
una mercaderia'; concloia el manifest. 
De la seua banda, Lluis Batalla, va indicar que no 

podia fallar en aquesta cita conjunta i va lamentar 
l'absencia de la resta de grups de l'oposició. Va 
indicar que la sanitat pública valenciana "ha tingut 
un problema de gestió'; apuntant que és justament 
aquest gestió la que cal canviar. Va lamentar "que es 
prioritze salvar la banca" en detriment d'inversions 
en educación i sanitat. Una deficient gestió que, 
segons Batalla, "cau per lógica quan des del PP es 
di u que 8 de cada 1 O euros es destinen a sanitat, la 
qual cosa demostra la seua incompetencia, perque 
hi ha moltes llistes d'espera i l'ampliació de !'hospital 
no esta dotada de personal': També va lamentar 
que encara no se sap quan es fara el segon centre 
de salut. 
Va concloure la compareixen~a el membre de 
Migjorn Fernando Llambrich, apuntant que "les 
retallades en materia sanitaria es poden constatar 
en el cas de Jonathan, el xiquet vinarossenc que té 
una anemia de difícil curació" . 

Esquerra Unida di u que els grans partits no vol en que s'allibere el peatge de I'AP-7 

1 , 

El diputat provincial d'Esquerra Unida-Eis Verds, 
Ricardo Sixto, va visitar dimarts Vinarós per donar 
suport al col·lectiu vinarossenc del partit i per 
traslladar algunes de les actuacions empreses al 
Congrés. Entre elles, va citar que en la comissió de 
Foment del Congrés deis Diputats es va plantejar 
una iniciativa solicitant l'alliberament de I'AP-7, 
considerant "injustificat" que es continue pagant el 
peatge "quan esta ja amortitzat': Sixto va lamentar 
que el PP ha votara en contra i el PSOE s'abstinguera. 
També van plantejar a intancies del partit a Vinarós 
que en el pressupost general de l'estat d'enguany 
es contemplara la dotació per implantar les rodalies 

de Benicassim a Vinarós. Segons Sixto, "el PP ho va 
rebutjar a l'igual que les 3000 esmenes presentad es': 
També s'ha parlat, segons Sixto, de la carencia en 
infraestructures a la comarca, com la conexión amb 
!'interior en el projecte pendent del port de Querol, 
valorant que el ministeri d'Agricultura plantege 
un projecte respectuós amb el mediambient pero 
preocupats per que no tinga dotació pressupostaria 
per dur-se endaavant. També va indicatr que 
Esquerra Unida aposta per que es cree una comissió 
d'investigació en el tema Bankia "caiga qui caiga': 
"No estem d'acord en que Bankia se nacionalitze 
per tornar a acabar en mans privad es'; va concloure. 
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El PVI di u que la paralització de Dr Fleming és conseqüencia de la mala gestió 
. - r-• • .,. , ... ,..., .... VI':J 

El número dos del PVI, Juan Blanchadell, ha 
assegurat que la paralització de les obres del carre 
Dr Fleming "són conseqüencia de la ineficacia en la 
gestió de l'equip de govern': Blanchadell va indicar 
que aquestes obres "són la única actuació important 
del govern del PP i el resultat és que estan aturades". 
Segons Blanchadell, l'obra no va anar bé des del 
primer dia, un fet que hauria d'haver alertat a 
l'equip de govern. "Com a maxim hi han treballat 
quatre operaris i van haver dies que no es va fer 

res, i aixo ja posava de manifest que podien haver 
problemes'; va dir. 
De la seua banda, Carlos Roger, va contestar Molinos 
sobre els 800.000 euros que es deuen en concepte 
d'assessoria jurídica al gabinet que presta el serveis 
a I'Ajuntament, lamentant que es culpés a !'anterior 
equip de govern. Roger va demanar que es revisen 
aquestes factures i va assenyalar que "deis 802.000 
euros que es deuen de 93 contenciosos, el 82 per 
cent són derivats de l'aprovació del PGOU" 

El Departamento de Salud de Vi na ros mejora la formación de los facultativos en el 
área de traumatología 

Diseño páginas Web 
Diseño Grti 

El personal facultativo del Departamento de Salud de 
Vinaros ha participado en una sesión interdisciplinar 
entre Medicina de Atención primaria, la Unidad 
de Hospitalización a Domicilio y los facultativos de 
Atención especializada en traumatología. 
La jornada de trabajo se ha desarrollado englobada 
en el proyecto integral del manejo del paciente con 
gonartrosis. 
Tras la jornada de trabajo los beneficios de la 
misma serán visibles en los facultativos de Atención 

primaria que dispondrán de unos criterios óptimos 
de fácil aplicación para la derivación de pacientes 
con artrosis de rodilla; al mismo tiempo el facultativo 
especialista de traumatología recibirá un paciente 
correctamente estudiado y tratado que evitará 
segundas visitas repetitivas mientras que los 
pacientes dispondrán de una mejor atención en los 
diferentes niveles de atención sanitaria y una mejor 
preparación tanto física como psicológica previa a la 
intervención quirúrgica. 



_ El pasado 16 de Mayo fue el cumpleaños de Ester Ribera, y lo celebra-
[ u m lean os mas por todo lo alto . Muchas felicidades de parte de todos tus amigos. 

Dol~a Festa 

1 Rlba Flores, dama de la peña Pan y Toros 
Presentación de la dama de la Peña Pan y Toros , Rlba Flores, el dia 2 de junio 

Felicidades a Jenny por sus g años y David por sus 3 añitos 
_ que lo han celebrado juntos como buenos hermanos. Lo 

Cumpleanos han pasado muy bien en la playa con sus primos y amigos 
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Festivitat de la c5f&zre de 0éu 9 juny 2012 

de la ~isericdrdia 

Vi na ros va celebrar diumenge 3 de juny la festivitat 
de la seva patrona, la Verge de la Misericordia. 
La romeria va sortir puntual a les set del matí, 
encara que amb molta menor participació que la 
que es produ·ix en la festa de Sant Sebastia, com 
és habitual, i a més, agreujat per la pluja que 
va obligar a treure els anoraks i els paraigües en 

algunes parts de la pujada a l'ermitori. Després,a 
!'ermita, el temps va aguantar i el matí va poder 
celebrar-se de manera tranquil-la, actuant a 
les 11 el grup folkloric Els Camaraes, que van 
arrencar els aplaudiments del públic present. 
A les 12 hores , va tenir lloc la missa en honor 
a la verge en el temple del ermitori i tot seguit 
es va realitzar la benedicció del terme. Després 
de la benedicció de l'arros i la degustació de les 
racions de paella pera unes 1500 persones, que 
es van repartir a les 13.15 hores. A la tarda, a les 
17.30 hores, es va iniciar la sortida a peu de la 
tornada, i a les 19 hores es va celebrar la missa 
en la parroquia de la Arxiprestal. A continuació, 
va ten ir lloc la processó i l'ofrena floral. L'empresa 
Autos Mediterraneo va posar a la disposició deis 
usuaris un servei d'autobusos gratuH. 



Despedida 
Les Reines de les Festes Sant 
Joan i Sant Pe re 20 7 7, Carla i 
Blanca, donen les gracies al poble 
de Vino ros i a I'Ajuntament per 
haver-los donat l'oportunitat de 
representar al seu poble i a les 
seues famílies per fer realitat el seu 
somni. 

Les Reines i Cort d'Honor de les 
Festes Sant Joan i Sant Pere 

20 7 7 van celebrar el sopar de 
despedida juntament amb 

Carmina i familiars de les Domes 
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Perla present, la secretaria convoca als 
components d'aquesta assoclació a 
I'Assemblea General Ordinaria: 

Divendres 15 de juny 
22h en primera convocatoria i 

22.30h en segona convocatoria 
Local de Les Cama raes 

Ordre del dia: 
l.Lectura i aprovació de l'acta de la 
sessió anterior 
2.Estat de comptes (s'adjuntara full 

"" explicatiu) 
3.Futures actuacions 2012 
4.Precs i preguntes 

Dissabte 16 de juny 
alumnes Liceo 

Quijote nascuts al 1972 i companys 
de curs 
22:00 H restaurant la isla 
No pots faltar, passarem llistal!l 



Manifestació a Peníscola contra les retallades a l'ensenyament 

In 

Més de mig milerde professors, pares i alumnesde la 
comarca es van manifestar el passat dimecres 30 de 
maig pels carrers de Peníscola, en protesta contra les 
retallades a l'ensenyament públic. La concentració 
va ser convocada per I'Assemblea de professors 
Baix Maestrat Contra les Retallades, que aplega 
docents de tots els centres educatius de secundaria 
i primaria de la comarca, amb l'organització a carrec 
de les Assemblees de Professors de I'IES Alfred Ayza 
i el CEIP Jaume Sanz de Peníscola, i el suport de 
les Associacions de Pares i Mares deis dos centres, 
representants d'alumnes, així com deis sindicats 
amb delegació d'ensenyament CCOO, STEPV, UGT
PV, CSIF, FSES i AMPE. 

14 juliol de 2012 

Ex alumnes C.O. de la Misericordia 

Curs 1976-77 Classes 8° A-8-C 
Vas neixer l'any 1963 o 1962 

: Unió Ciclista Vinaros 
: 16euros :21 .30 

Telefon confirmació assistencia: 
655288013 (Morraja)-619655082 (Guardino) 

Confirmació personalment en Ferretería Ric 

Roe C/Sant CristOfol 55, 12500 Vinaros 

Feu publicitat, 

Segona trabada deis Zaragozá 

Vinaros té molt a dir en el paper que van jugar els primers pobladors de La Rapita i sobretot el cognom Zaragozá, perla qual cosa, 
per segona vegada al vei municipi del Montsia s'ha ce lebrat la segona trobada on també hi va haver representació vinarossenca. 

Este diumenge 1 O de j uny se celebra la 
festa que va ser instit u'ida pel Papa Urbá 
IV al 1264. A la nost ra ciutat tam bé esta 
molt arrelada i és tradicional la processó 

Doria, 40 anys al capdavant de la Brigada 
Municipal. Felicitats en el nou dio a dio 

amb els nanas i gegants i els xiquets i 
xiquetes vestits de primera comunió així 
com la partic ipació deis maj arais ion cal 
destacar que es realitzen tres artístics 
altars de de flors al carrer del Socors, 
p la¡;a Sant Antoni i carrer Majar i és que 
de prop o de lluny Corpus pel juny. 

A Vinaros la pla¡;a de I'Amera porta el seu 
nom i es diu que les fadrines en el seu d ia li 
feien la següent oracio: 

Sant Antoni beneit 
Feu- me trobar un bon marit 
Que sigue bon home i ric 
1 si pot ser de seguit 

SantAntoni 
Fe u que no he m falte pa 
Ni per avui ni per dema 

Sant Antoni té virtut 
Fa trobar el que és perdut 
Posa pau als matrimonis 
Alabat sia Sant Antoni 

Per Sant Antoni la perdiu busca matrimoni 

L'herba seca, curta o llarga pel juny ha de ser 
tallada 

Maig ventós i juny calent fan bon vi i bon 
forment 



APRENENTATGES 

DE.10A1411 
E.SlANDSAMBE.LSlRE.BALLS 
IINFORMACió DE. CURSOS 1 

AC11VI1A1S. 
RUlA DE.LS SABE.RS: VINE. A 

GUAM~AR-lE. UNA SAMARRE.lA! 
(MAJORS DE. 18 AN~S) 

ALE.S 1811 
DE.MOSlRACió E.SPORliVA 

1 DANSA ORIE.NlAL 

El próxim 16 de juny (dissabte), Creu Roja en Vi na ros tara el di a de la"Bandereta': 
Amb els diners que es recaptaran este dia, el proxim any, es tara un altre curs 
de formación pera persones que estan a l'atur, per si poden trabar feina. 
Amb els diners que vam arreplegar en el 2011 s'esta fent ara un curs de 
formación de caixers-res en col.laboració amb Carrefour. 
Pots estar segur de que la teva aportación servira per a que, l'any 2013, 
persones aturades facin un curs de formació. Grades perla teva col.laboració. 

+ Cruz Roja Española 

combina2 

9l 
número uno en servicios ópticos 
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Presenta ció de la dama del Ce re le Mercantil 
i Cultural 
Dissabte passat 2 de Juny va tenir lloc en els salons del Cercle Mercantil i 
Cultural la presentació de la Dama de l'entitat 
Gemma Morales Falcó. 
L'acte va estar presidit per la presidenta de l'entitat, Cinta Griñó i al 
mateix van acudir les autoritats, presidents d'altres entitats , Mari 
Carmen Tomás en representació de la seua filia Elena Calvo , última 
dama de l'entitat , nombrosos socis i les Dames que al costat de Gemma 
representaran a la ciutat les properes testes de Sant Joan i Sant Pere. 
Després del vi d'honor Cinta va dirigir unes paraules d'agra·iment al públic 
assistent i va fer lliurament a la Dama d'un bonic obsequi 
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CULTURA 

L'enciclopedia de Vi na ros ve u la llum després de més de 25 anys recopilant da des 
Ami cs de Vin aros utilitza ra e l se u t ext co mbase per a presentar dintre d'un s mesos la "Vin apedi a", altre gran project e v ia intern et 

F Fonol/osn, X. Flore~ 

Vi na ros ja és una de les peques ciutats de tota Espanya que té el privilegi de disposar 
d'una enciclopedia il·lustrada, un excepcional treball personal del mestre de primaria 
jubilat, Ramon Redó, que durant decades ha recopilat de manera minuciosa 
tates les dades necessaries per fer-Ia realitat. L'enciclopedia veu la llum gracies a 
la Associació Cultural Amics de Vinaros, de la quall'autor és cofundador, i ho fa en 
format digital, en un CD que forma part de la col·lecció Mare Nostrum de l'associació. 
D'haver-se impres, hagués constat d'unes 3.000 pagines en paper, una edició que 
hagués resultat molt costosa. El president de Amics de Vinaros, José Luis Pascual, 
va mostrar la seva satisfacció per disposar d'una obra "que esta cridada a convertir
se en la publicació de referencia per a estudiants, historiadors, investigadors o 
qualsevol persona que vulgui coneixer algun dada rellevant de Vinaros': Aquesta 
obra de Redó, a quien el seu moment perla seva gran labor com historiador se se li 
va concedir la distinció Grinyó Ballester, maxima distinció que atorga I'Ajuntament, 
compta amb el IV Premi Internacional d'lnvestigació Histórica J.M. Borrás Jarque 
que atorga l'associació. Pascual va explicar que l'associació cultural tenia !'obra de 
Redó des defeia uns 15 anys, temps a través del com s'ha anat"polint"al maxim. De 
la seva banda, Redó, que va reconeixer no recordar quan va comenc;:ar a recopilar 
dades, encara que va citar que va ser cap als anys 80, va destacar que espera que 

!'enciclopedia "sigui una bona eina de treball i font de documentació pera les futures 
generacions': Els personatges, les entitats, els fets més rellevants de Vi na ros, estan 
recollits en aquest important treball. El proleg de !'obra l'ha realitzat el prestigiós 
professor vinarossenc Pedro Barceló mentre que li va fer el proleg de la bibliografia el 
científic Alfred Giner Sorolla. Esta escrita en valencia, encara que respectant !'idioma 
deis textos que se citen literalment. De la seva banda, !'edil de Cultura, Lluis Gandia, 
va considerar que aquesta obra "és un regal pera tots els vinarossencs i marca un 
punt i a part per la seva gran importancia': 

Vinapedia 
La gran obra de Redó, a més, sera utilitzada per l'associació coma base d'un projecte 
molt ambiciós: la Vinapedia. Aquest projecte sera realitat dintre d'uns mesas. Per 
a fer-Ia realitat, s'ha pres combase !'enciclopedia i s'esta analitzant al detall afegint 
o llevant alguns aspectes. La Vinapedia tindra l'avantatge de ser un document vi u 
per internet, amb mútliples enllac;:os pera trabar qualsevol detall amb facilitat i la 
possibilitat d'afegir continguts perqué estigui sempre al dia i renovada. Encara que 
aquest projecte es traba ara al60 per cent de la seva execució i la seva presentació 
sera després de l'estiu. 

Exposició sobre Nicaragua de la Xarxa Educativa Solidaria Xarxes a la biblioteca 

' Sala Agustin Delgado, el Franclscans, 4 • 
entresOI 
1 ' 16dejunydel2012. 
• . 19 Hores en primera convocatbria, 1 19,30 en 

segona. 

'IU'rt~>lil de taula 1 constltucló de la matebca 
Ut.IIC11 .. 1 .... ld6. s1 procedlx de raaa de 
rassemblea anterior. 

~--del......-: 
&tat de sltuad6. Pressupostos anuals d'lngnlssOs 
lgastos 
Prassupost 1 PfiMsfonS peral QlfS 2012. 

fíl¡ti'IIUI'Qle d'ICtl'vltatL 

X. Flores 

La Xarxa Educativa Solidaria Xarxes ha inaugurat 
una exposició fotográfica al passadís de la 
biblioteca municipal que será visitable fins el 15 
de julio!. La mostra d'imatges s'articula al voltant 
del cas concret de Nicaragua, el segon país més 
pobre d 'Ame rica darrere d 'Haití, on aquesta 
xarxa docent duu a terme diferents projectes de 
cooperació peral desenvolupament. L'exposició, 
consta de 20 fotografies al voltant de les quals 
s'articula el treball didactic als centres educatius. 
L'exposició va ser inaugurada el passat 
dimecres 30 de maig pels membres de Xarxes 

Publlcaclons: mare nostrum 
CertAmens: pulg roda 1 bonis jarque 
Exposlclons 1 confetincles 
Altres act1v1tats 
Wfl __ .. ,... ... nt 

MenWrla anual d'actlvltats 
Recordatorl deis sociS dlfunts 
Realltzaclons 1 proJeats 

Paco Molpeceres i Clara Ferrer i el regidor de 
Cultura, Lluis Gandia, a més de representants 
de la corporació. La mostra és el pas previ a la 
nova campanya de sensibilització que Xarxes 
ha encetat i que es desenvolupara en més de 
20 centres educatius de primaria i secundaria. 
L'objectiu d'aquesta campanya de sensibilització 
és que els alumnes tinguen contacte di recte amb 
els professors-cooperants que han viatjat fins a 
Nicaragua per tal de recollir de primera ma les 
experiencies viscudes en unes condicions de vida 
diametralment diferents a les nostres. 

Crisis económica: 
d·on venim 

on estem 
on anem 

xerrodo. colb:~Ji a córrec de: 

GéRMA BEL 1 CatE&Otic o'€<oromia 1 
Divendres 15 de juny o les 20:00 h 
Auditori Cortes Santos 
C/ Socors, 64 

Entrado lliure 



La doctora Pilar Nos Mate u, Ale Vinarossenc 2012 

p ..¡'U 

La Fundació Caixa Vinarós ha informat que en reunió 
celebrada el passat dijous 31 de maig, el jurat de I'Aie 
Vinarossenc20 12, va decidirque la personaguardonada 
aquest any, fora la Dra. Pilar Nos Mateu. 

Pilar Nos va naixer a Vi na ros l'any 1962. Fins la seua 
entrada a la Facultat de Medicina de Valencia, amb 
el millor expedient academic de la província de 
Castelló havia viscut i estudiat a Vinaros, al 
col·legi de la Consolació i l'institut Leopoldo 
Querol. 

Després de la seua llicenciatura, realitza la 
seua especialitat a !'hospital Universitari i 
Politecnic La Fe com a especialista d'aparell 
Digestiu. Ja durant la mateixa opta a Fons 
de l'institut d'investigació Sanitaria (FIS) i 
publica el seu primer article original en una 
revista internacional. Desenvolupa allí la seua 
tesi doctoral dirigida a valorar la funció de 
buidament gastric amb marcadors isotópics i 
és Doctora Cum Laudem des de 1996. 

Cap a l'any 1994 comenc;:a els seus estudis 
en Malaltia Inflamatoria Intestinal i fruit de 
la seua labor en aquest camp són la direcció 
de diverses tesis, la participació en tribunals 
per a lectura de les mateixes, la participació 
com a ponent i moderadora en congressos 
nacionals i internacionals, la publicació 
en revistes d'alt impacte i la consecució 
de financiació, per al desenvolupament 
d'estudis i assajos clínics. Aconsegueix des 
del seu lloc de Cap de Secció, al setembre de 
2006 un ampli reconeixement en investigació 
clínica entre la comunitat científica. És 
ponent habitual en taules rodones, simposis, 
jornades i participant i dissenyadora d'assajos 
clínics controlats i investigació en projectes 
nacionals i europeus (7 programes marc) 
competitius. Col·laboradora habitual en 
revistes de l'especialitat i membre del consell 
de redacció de diverses d'elles. 

L'any 201 O assoleix una tita en la seua trajectória 
professional i juntament amb un magnífic grup 
de persones aprofundeixen en la investigació de 
la Malaltia Inflamatoria intestinal aconseguint 
l'acreditació científica del mateix. Després de dirigir 
diverses beques competitives de l'institut de Salut 
Caries 111, el seu grup és acreditat com a grup de 

nova creació per l'lnstitut d'investigació Sanitaria -
Hospital La Fe. 

Els estudis sobre estrés oxidatiu i funció mitocondrial en 
Malaltia de Crohn són publicats, difosos i premiats i són 
l'inici de l'aprofundiment en aspectes etiopatogénics 
d'esta malaltia i possibles implicacions terapeutiques. 
En l'actualitat, Pilar Nos Mateu és la investigadora 

principal d'un estudi liderat a nivell multicéntric 
en el que participen 24 hospitals espanyols sobre 
!'impacte terapeutic en la prevenció de la recurrencia 
postquirúrgica en la Malaltia de Crohn. 

Pilar sempre ha tingut un important perfil docent. Va 
ser tutora de residents d'aparell Digestiu entre 2001-
2005. Membre de la Comissió de Medicina Basada 
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en !'evidencia des de la seua fundació i membre 
de la Comissió per a la qualitat en la Docencia en 
l'hospitalla Fe. Professora de tallers de lectura crítica 
(xarxa CASP). Experta en salut electrónica i web 
master de la pagina del grup espanyol de treball en 
Crohn i Colitis fins al 2009. Actual responsable de la 
web de l'associació Espanyola de Gastroenterologia 

(de la que és vicepresidenta). Actualment és 
professora col·laboradora de la Facultat de 
Medicina i de la Universitat Politécnica de 
Valencia. Ha participat coma professora de totes 
les edicions deis cursos pera residents del Grup 
Espanyol de treball en Crohn i Colitis (GETECCU) 
del que és membre des de la seua Fundació i 
en el que ha ocupat diversos carrecs en la junta 
directiva. 

Durant estos anys de trajectoria professional 
ha participat amb més de dues-centes 
comunicacions en Congressos Nacionals. Més 
de cinquanta comunicacions en Congressos 
lnternacionals. Mes de cent publicacions en 
revistes nacionals i mes de 30 en revistes 
internacionals. Seixanta-tres de les publicacions 
quetenen estan indexadesen Medline (Pubmed). 
Ha presentat més de cent ponencies en taules 
redones i reunions nacionals i internacionals i 
ha publicat més de vint capítols de llibres sent 
editora/Coordinadora de diversos d'ells. 

És membre des de la seua Fundació del Grup 
Espanyol de Treball en Malaltia de Crohn 
i Colitis Ulcerosa (GETECCU). Actualment 
vicepresidenta de la AEG i vicepresidenta de 
la Societat Valenciana de Patologia Digestiva. 
Membre de I'ECCO (European Crohn's and Colitis 
Organization). 

La seua labor d'investigació clínica i basica 
la completa amb els seus estudis en Gestió 
sanitaria, és master en Salut Publica (UNED, 
ESADE). Després de ser cap de Secció des de 
Setembre de 2006 fins a 2011 de la Unitat 
de Gastroenterologia del Servei de Medicina 

Digestiva de !'hospital La Fe de Valencia, actualment 
és Cap del Servei de Medicina Digestiva des de 2011 . 

És anomenada directora d'area de Malalties Digestives 
el passat mes de Maig. 

És la primera dona en el país que és Cap de Servei de 
Medicina Digestiu. 
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GESDE Y CO 

GESTIÓN, DESARROLLO Y COORDINACIÓN DE OBRAS 

MOVIL 665 06 88 32 /INF'O@GESDEYCO .COM 



CULTURA 

Vi na ros descubre restos arqueológicos de interés en la plaza parroquial 
El hall azg o fr ente al Ay untami ento se creía qu e dat aba de la época ca rli st a, pe ro ha resu ltado se r de los siglos XV I o XV II 

Plano de 1638 de Vinarós de la zona donde se está excavando. A.Gómez 
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Emil1 Fon< >//esa 

Lo que en principio parecía ser un hallazgo 
de escasa trascendencia, se ha convertido 
al continuarse con las excavaciones con un 
importante descubrimiento sobre el pasado 
de Vinarós: el torreón de entrada a la ciudad, 
de las murallas del siglo XVI o XVII según lo ha 
datado la asociación Cultural Amics de Vinarós, 
apoyándose en que se han hallado restos de 
cerámica. Según esta entidad, podría ser la 
ampliación de la muralla anterior ya que el foso 
se encuentra antes del muro y no después. 
Lamenta además que se observan actuaciones 
anteriores y ninguna de ellas documentó el 
hallazgo, incluso una tubería atraviesa el muro. 
Han sido las obras de instalación del gas 
natural las que han sacado a a luz en la plaza 
Parroquial, entre la torre campanario y la casa 
consistorial estos restos que fueron en un 
principio datados de la época de las guerras 
carlistas, adjudicándolos a un fortín levantado 
en esa zona para hacer frente a los combates. 
Ahora, al continuarse y salir a la luz más 
restos, el arqueólogo responsable ha llegado 
a la conclusión de que en realidad aquel 
hallazgo se remota mucho tiempo atrás. Así, se 
ha rectificado totalmente la valoración inicial. 
Las catas arqueológicas no pasan en absoluto 
desapercibidas para el vecindario dado que se 
realizan en una de las zonas más transitadas 
de la población y más ahora que afectan a una 
mayor porción de la plaza Parroquial. 
El muro de mampostería hallado en principio 

se presumía que era de las guerras carlistas 
por ser rudimentario y por el tipo de material 
de argamasa, el grosor y la poca profundidad a 
que se encuentra desde el nivel de calle, por lo 
que se enmarcó en el contexto de las guerras 
carlistas que sufrió la población a mediados 
del siglo XIX. Ahora, con el incremento de la 
profundidad de las catas, se ha dado con estos 
nuevos restos, de gran interés y ha obligado 
a rectificar por completo la antigüedad del 
hallazgo, multiplicando su interés. 
Vinarós contaba con cuatro torres en esquina. 
De ellas se tienen datos arqueológicos para 
asegurar que las dos frontales al mar eran 
redondas. Las murallas medievales eran muros 
de mampostería, de grosor uniforme en toda 
su altura, dotados de almenas y protegidos 
por un foso, que estaba preparado para poder 
llenarse de agua,según destaca el historiador 
local, Alfredo Gómez. Estaba complementado 
por torres en las esquinas o en los quiebros, 
así como otras de menor tamaño en trechos 
bien calculados a tenor de las armas de que se 
disponía y de su alcance efectivo. 
En Vinarós han salido a la luz parte de los muros 
medievales, por ejemplo en unas obras de la 
plaza de Jovellar, es decir del mismo espesor 
en toda su altura, "lo que permite asegurar que 
es anterior al uso de la tipología renacentista, 
lo que indica una construcción arcaica, bien 
alejada cronológicamente de los muros del 
siglo XVI" remarca también este historiador. 
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Prei nscri pció 
rsitat per a Majors 

Del 5 de maig al 
28 de juny de 2012 
Mltjan~ant el registre de la 

Unlversitat Jaume l o a 
http :/ / prel nscripcio.uj l.es 

Més lnfo: 
:/ / www.mayores.ujl.es 
Telf. 964 729322 

PROGRAMA TEATRE 

Exit 
Divendres 20 de juliol a les 22:30h. 

Gaudeix d'un 
aprenentatge 
de pel·lícula! 

A Te mpo Dansa 

De nou la ba ila rina polifacetica, Pepa Cases ens delectara 
amb el seu gra n espectacle 'Éxit '. 
Éxit és una aposta forta. Aquesta producció s'ha pogut 
du r a terme, gracies al co-fi nan¡;:a ment de Teat res de la 
Genera litat. S'estrenara en la M ostra de Teat re a l Carrer de 
Vi la-rea l. 
En este nou espectacle, l'argument es basa en tres 
personatges. Tres personatges que conviuen en cod i dansa
teatre i estan acompanyats per músics en d i recte. 
Du ra nt l'espectacle estos personatges es deba tran entre 
la supervivencia i la d ignitat, entre la competencia i 
l'honestedat amb enveja, superbia, ira i contradicció. 
Espectacle de ca rrer on e l públic adopta un paper 
fonamenta l en la reflexió sobre e ls exits i fracassos. 

~ 
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Cicle de conferencies 
a la Seu del Nord 

ELS DIJOUS DE L'UJI 
14 dejunyde 2012 1 19.30 h 
ELS PROCESSOS DE PARTICIPACIÓ CIUTADANA 1 LES XARXES SOCIALS 
Ramón An drés Feenstra, Departament de Filosofia i Sociología de la Univers itat 
Jau me 1 

Ramón A. Feenstra és professor del Departament de Filosofia i 
Soctologta de la Untversitat Jaume 1 de Castelló. Es va lltcenctar en 
Publtcttat t Relacions Públiques el 2005 a la matetxa universitat i 
actualment estudia l'últlm curs de la Lltcenciatura d'Htstória per la 
UNED. El 2010 es va doctorar en Ftlosofia Moral a la Universttat 
Jaume 1 de Castelló obtentnt el premi extraordinari de doctoral. 

És autor del llibre Oemocrác1a momtontzada en /'era de la nova galaxia mediát1ca 
(Icaria, 20 12). Ha ampltat la seva tnvesttgactó al Centre for Study of Oemocracy 
(CSD), Untversttat de Westminster (Londres, 2008), en Wíssenschaftszentrum 
Bertm fOr Sovalforschung (Ber1in. 2009) ta The University of Sydney (2011 ). Els 
seus temes de recerca se centren en societat ctvil. democracta monttontzada, 
noves etnes de comumcactó t ética de la comuntcaoó. Actualment és co-director 
de Recerca. Revista de Pensament 1 Analisi. 

Sala d 'actes de la Biblioteca Municipal 
de Vinarós (C/ Pilar 26) 

Més informació: 
Seu del Nord de I'UJI 
seudelnord@uji.es 
www.campusobert.uj1.es 

U~l\f ll.~l l \ f 
J AI.' \11.· 1 

combina2 

ENTRADA GRATUITA 
1 OBERTA A TOT El PÚBLIC 

9 juny 20 2 

Organitzat per I'Associació 
Culturai"Amics de Vinares" 

lnauguració de l'exposició: 

"L'art de la costura" 
Vestits de Tere Chaler 
Dia: 8 de juny de 2012, divendres 
Hora: 19:00 h 
Lloc: Espai d 'art de la Fundació 
Caixa Vinares (Passatge Cardenal 
Tara neón) 

L'exposició romandra oberta del 8 
de juny fins el8 de juliol. De dimarts 
a dissabte de 18'30h fins les 20'30h 

GRADUADAS • SOL GAAOIIAIIAS MAESTRAl 
Us oferim 

número uno en servicios ópticos 

17 1 



Un gobierno responsable y 
decidido 

Mare de Déu de la Misericordia 

El pasado domingo, a pesar de las 
inclemencias meteorológicas, centenares 
de personas subieron a la ermita de 
nuestros patronos para celebrar el día de la 
Mare de Déu de la Misericordia. 
Un año más, en una tradición recuperada 
el pasado año por el actual equipo de 
gobierno, se repartieron centenares de 
raciones de paella entre los vinarocenses 
que acudieron a la cita anual. Una 
costumbre que nunca debió perderse. 
También como es costumbre el grupo 
folclórico Les Camaraes actuó por la 
mañana en el ermitorio y debemos 
felicitarles no tan solo por mantener vivo 
nuestros bailes más típicos sino por la 
promoción que realizan de los mismos 
entre los más jóvenes. Por primera vez 
los más pequeños mostraron todo su arte 
y su gracia bailando la Camara en una 
actuación que fue largamente ovacionada. 

Fiestas de San Juan y San Pedro 

A pocas semanas de las fiestas y feria de San 
Juan y San Pedro las presentaciones de las 
damas de las entidades van sucediéndose. 
Hemos conseguido que de 5 damas el 
pasado año este año tengamos 11 damas 
mayores y 8 infantiles, una muestra más 
del compromiso por implicar a toda la 
sociedad en los actos populares y festivos 
de Vi na ros. 
En breve se presentará el programa de 
fiestas, más austero que en años anteriores 
a pesar de alargar las fiestas dos días. La 
concejala de fiestas, Carla Miralles, está 
realizando una magnífica gestión de las 
fiestas de Vinaros por cumplir una más de 
nuestras promesas electorales, revitalizar 
las fiestas de San Juan y San Pedro 

Actividades de verano 

Las concejalías de Turismo, Cultura y Fiestas 
están preparando durante las últimas 
semanas el programa de actividades que 

1 1R 

La empresa adjudicataria de las obras de 
remodelación de la Calle Doctor Fleming 
ha presentado un ERE que ha paralizado las 
obras. Ante todo queremos pedir disculpas 
a todos los vecinos de dicha calle y a los 
usuarios que la utilizan pero al mismo tiempo 
queremos anunciarles que, al contrario de lo 
dicho por algunos, no nos hemos quedado 
parados y estamos trabajando para encontrar 
una solución que permita terminar las obras 
en el plazo establecido. Somos un gobierno 
responsable que sabemos que no debe 
alargarse más esta obra y así estamos actuando. 

se desarrollarán durante los meses de julio 
y agosto. 
La situación económica del Ayuntamiento 
obliga a esforzarse al máximo para 
mantener la calidad, o incluso superarla, 
pero con menos recursos que en años 
anteriores. Una programación que estará 
adecuada para toda la familia, pensando 
además en el turismo familiar que recibe 
nuestra ciudad. 
Se consolidan actividades como el cine a 
la fresca o las actividades en la Biblioplaya 
y se está trabajando para ofrecer nuevas 
alternativas que dinamicen los días de 
verano no sólo a turistas sino a todos los 
vi na rocenses. 

Escola d'estiu L'illa 

A pesar de los rumores que durante las 
últimas semanas algunos han lanzado 
malintencionadamente por la ciudad, 
esta semana se ha presentado ya la Escala 
d'estiu L'illa con una capacidad de 600 
niños y niñas. 
La concejalía de Juventud no solamente 
ha conseguido, por fin, dinamizar durante 
el curso escolar el Casal Jove, sino que 
ahora, con la colaboración de la concejalía 
de Deportes, ha presentado una nueva 
edición de L'illa. 
Tiempo habrá para evaluar el resultado 
de la nueva distribución, realizada para 
aprovechar al max1mo los recursos 
disponibles y resolver de esta forma el 
problema de muchas familias cuando 
termina el curso escolar. 

Aula Municipal de Teatro 

Durante los dos próximos fines de 
semana el Aula Municipal de Teatro está 
representado las obras que los alumnos, 
dirigidos por Josi Ganzenmuller, han 
preparado durante los últimos meses. 
Una apuesta decidida por la cultura que 
se mantendrá el próximo curso debido al 
éxito conseguido tanto de alumnos como 
público en sus representaciones. 

www.ppvinaros.es 

Que no cunda el pánico 
José Ramón Tárrega, Portavoz del PP de Vinarós 

Hay circunstancias en las que las casualidades se unen 
para crear un escenario en el que parece que todo 
sale mal, o dicho de otra manera, si los problemas 
surgieran por separado no daría la sensación de una 
gravedad mayor a la que en realidad tienen. 
En estas últimas semanas nos hemos encontrado 
con que una de las empresas que está realizando 
canalizaciones de gas natural en el municipio ha 
iniciado sus trabajos en la zona más delicada de la 
ciudad, la plaza Parroquial junto con la plaza Jovellar. 
Por otra parte, hemos iniciado el derribo de 
las viviendas que estaban adosadas a la Iglesia 
Arciprestal, y que a corto plazo han de configurar un 
pasaje peatonal entre la plaza Parroquial y la plaza 
San Va lente. 
También una obra adjudicada en febrero, con los 
Planes Provinciales de la Diputación, y que debería 
terminarse en corto plazo, como es la renovación de 
las dotaciones urbanísticas de la calle Dr. Fleming, 
también se ha enquistado debido a los problemas 
económicos que sufre la empresa adjudicataria 
derivados de la crisis financiera generalizada. 
Y como guinda del pastel, el Ministerio que ha 
sufragado la última parte del paseo marítimo nos 
regala una fuente, que además de actuar como 
elemento decorativo en un entorno urbano de 
decoración bastante inhóspita, actúa como elemento 
de polémica en lo que a su uso se refiere. 
Más casualidades simultáneas es casi imposible 
de hacerlas coincidir. Pero que no cunda el pánico, 
todo es posible de solucionarse en breve si no nos 
dormimos en los laureles y gestionamos con cierta 
eficiencia las dificultades que se han presentado. 
Por una parte, las catas realizadas en la plaza 
Parroquial han revelado vestigios de la historia de 
Vinaros, lo cual hace que nos sintamos satisfechos 
por el hallazgo, y si bien preferiríamos que el 
desenlace fuese lo más rápido posible, también 
estamos convencidos de que el retraso originado se 
compensará con la aportación al patrimonio cultural 
de la ciudad y además nos comprometemos a que 
durante las próximas fiestas el aspecto de la plaza sea 
lo más adecentado posible. 
En la calle Dr. Fleming la cosa no es tan gratificante, 
pero nos vale el refrán de que "a Rey muerto, Rey 
puesto'; y si la empresa concesionaria no puede 
terminar la obra con la rapidez que le es exigible, 
podemos asegurar que hay otras empresas 
interesadas en asumir la obra pendiente de realizar 
e incluso me atrevería a asegurar que la podremos 
terminar antes de las fiestas de junio. En cualquier 
caso si esta hipótesis no llegará a consolidarse, nos 
comprometemos a que la calle sea totalmente 
transitable antes de fin de mes. 
Y para terminar, quiero dejar bien claro que la fuente 
es una fuente, no un lavapiés, ni una ducha, ni el agua 
es potable, ni nada de nada. En principio pensamos 
que si con carteles que adviertan de cual debe ser el 
uso de la fuente no es suficiente, pasaremos a medidas 
más contundentes como podría ser su vallado. 
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PSOE Ji AUTO AVALUACIÓ DEL GOVERN DEL PP UN ANY 
DESPRÉS DE LES ELECCIONS 

Aquesta setmana des del PSPV
Vinaros els convidem a realitzar 
un senzill exercici que consisteix 
en marcar amb una X aquelles 
propostes del programa del 
Partit Popular de Vinaros que 
vostes consideren que Juan y els 
seus xicots/xicotes han portat 
satisfactoriamente a terme en 365 
di es. 
l'objectiu d'aquest exerc1c1 és 
saber si el PP Vinaros estava tant 
"Centrado en ti" com deien Camps, 
Fabra i Juan a I'Auditori de Vi na ros. 

Segueix-nos a Internet 

facebook.com/soc ia 1 istes. vi na ros 

twitter.com/SVina ros 

EJ 25 PROPUESTAS PARA MEJORAR VINARÓS 
1. Gestionar con criterios de austeridad el 
gasto público y control económico-financiero. Ha
remos de la austeridad en el gasto el criterio prio
ritario en la administración del Ayuntamiento. 

2. Fraccionamiento de impuestos locales 
para facilitar el pago a los vinarocenses. 

3. La creación de empleo es nuestro primer 
objetivo desde una nueva concejalla especifica. 

4. Reducción de la burocracia. La puesta 
en marcha de una actividad empresarial será de 
20 dfas, acompañada de una reducción de tasas e 
impuestos municipales. Exención fiscal del 100% 
el primer año y el 50% el segundo a las nuevas 
empresas. 

S. Impulsaremos que las pymes puedan pagar el 
IVA sólo después de que lo hayan cobrado. 

6. Activaremos un •vivero de empresasw 
para nuevos emprendedores. 

7. Potenciar el Mercado Municipal como 
motor del comercio local. 

8. Fomentaremos el turismo como factor 

9. Construcción de 
3•edad. 

1 O. Construcción, gestión y puesta en marcha en 
los terrenos cedidos del 2° Centro de Salud. 

11. Nueva Concejalla de Discapacidad para 
cristalizar en la sociedad vinarocense las demandas 
de este colectivo. 

12. Incremento de la plantilla de la Policfa Local 
para mayor vigilancia permanente en todo el 
término municipal. 

13. Exigir al Gobierno Central la puesta en servicio 
de la Comisaria Administrativa de la Policía 
Nacional en los terrenos cedidos. 

14. Dotación de un nuevo espacio multiusos 
para la instalación de ferias comerciales y otros 
acontecimientos lúdico-culturales de Vinarós. 

1 S. Potenciar una Comisión de Fiestas que 
sea realmente efectiva, participativa y cuente con la 
colaboración de todas las entidades. 

16. Puesta en marcha de la Guarderfa infantil 
y mantenimiento del CHIQUIBONO para los niños 
menores de 3 años como medida de ayuda para la 
integración laboral de la mujer. 

RESULTAT DE L'AUTOAVALUACIÓ: 

18. Construcción y puesta en funcionamiento del 
Colegio de Infantil y Primaria Jau me l. 

19. Terminar la Ciudad Deportiva con la nueva 
construcción de la piscina municipal asf 
como resolver todos los problemas de accesos. 

20. Creación de un carril lúdico-deportivo 
a la Ermita de nuestros patronos con espacios 
de práctica deportiva y de descanso. 

21. Mayor integración del puerto con la 
ciudad, para abrirla al mar y mejorar los servicios 
y la actividad empresarial. 

22. Exigir al Gobierno un sevicio digno de la 
linea de Cercan las Vinaros-castellón. 

23. Construcción y mantenimiento de nuevas 
islas de contenedores soterrados, asf 
como garantizar un estado de limpieza óptimo 
de las mismas. 

24. Mejora de la limpieza en todo el casco 
urbano de Vinarós. 

25. Parque público •camf Fondo": Un 
pulmón verde de 40.000 m' para Vinarós. 

en ti 
l . Si heu marcat entre 1 i S propostes, i és votant del PP. sapigue que s'ha 
comés amb vosté un frau electoral. 

2. Si ha marcat entre 6 i 1 O propostes, es pot considerar un votant conven~ut. 

3. Si ha marcat més de 1 O propostes, a voste li han pro mes treball a !'Hospital 
Comarcal, a la lnspecció educativa o netejant platges. 

El grup municipal Bloc -Compromís ha recollit i presentat varíes 
actuacions afer al poble 

BLOC 

El coalici6 • 

Fe m política de baix cap a dalt 

Ja fa uns mesos vam vore com al carrer Les 
Camarades cantonada en M• Auxiliadora es va 
anivellar els clots que hi havien al tram de carrer de 
la piscina. Este moviment de terres ha repercutit en 
que la terraja no estigue compacta i amb els aiguats, 
la circulació rodada i demés, han fet que eixe tram 

de carrer urba estigue a hores d'ara pie de clots 
alguns de considerables proporcions que quan plou 
es converteixen en infinitats de xicotetes piscines. 
Per tant, el regidor, Jordi Moliner, ha presentat al 
departament d'Obres i Serveis que anivelle i asfalte 
el tram de carrer de pedres, pie de clots i pols del 

compromís 
comprom1s 

carrer Les Camarades cantonada en M• Auxiliadora. 
Des de fa molt de temps s'esta veiem que en la 
carretera de la Costa Sud a l 'al~ada de la platja del 
Clot els vehicles que circulen, tan de motos com 
cotxes, passen a gran velocitat amb el conseqüent 
perill que comporta per als vianants i els mateixos 
vehicles que circulen. Així mateix ja va mesos que 
s'adverteix de l'augment de cops i ensurts que hi 
ha a causa de la gran velocitat en aquest tram en 
concret. El ve'inat esta cansat de dirigir-se a les 
diferents corporacions per la falta de seguretat 
i el perill que comporta passar pels dos passos 
de vianants que hi han en aquest tram. Per tant, 
el regidor, Domenec Fontanet, ha presentat al 
departament de Governació que fique les mesures 
adients, ja siga amb una major senyalització per 
a reduir la velocitat amb "Perill tram perillós" o la 
col-locació de bandes de reducció de velocitat 
per a solucionar el perill que comporta circular i 
passejar per el tram de la Platja del Clot. 



Partit de 
Vi na ros 
lndependent 

http:/ /www.pvi-vinaros.org 

la "primera" en la frente 

Seguro que todos se acordarán de la utilización 
brutal con la que el PP -desde la oposición- criticó 
nuestra gestión por el retraso de las obras de la calle 
de las Almas, entonces motivado por dificultades 
económicas de la empresa constructora. Llegamos 
incluso hasta oír que lo estábamos haciendo 
aposta porque allí vivía el actual alcalde. Lo cierto 
es que esperaban que el asunto se enquistase para 
seguir causándonos el máximo deterioro posible, 
pero nuestra buena gestión al lograr salvar todas 
las dificultades pronto hizo que todo quedase en 

~--~ 

el cajón del olvido. 
La paralización de Dr Fleming da muchos más 
motivos de crítica porque hace meses que ya 
se veía venir y porque el actual equipo del PP 
no ha hecho nada para evitarla y no causar las 
molestias que los vecinos y el resto de la población 
tendremos que sufrir. No son lo mismo unas 
dificultades económicas que pueden resolverse 
negociando con el mismo gerente de la empresa 
que una suspensión de pagos por la que todo 
se paraliza, por la que se tiene que bregar con el 
administrador que el juzgado nombrará y que, por 
las experiencias de otros casos, al final, muchas 
veces la empresa acaba cerrando. 
Nosotros no tenemos el mismo objetivo del 
PP y no pondremos velas a ver si la solución 
se demora para ir haciendo leña. Al contrario, 
haremos todo lo que podamos para que la las 
obras se rematen cuanto antes, pero sin renunciar 
a criticar la pésima gestión llevada a cabo por 
esos tan listos del PP que ahora se han enterado 

esquerra D E N u N e 1 E M 
Vlnaros 

GRUP MUNICIPAL 

de que no es lo mismo adjudicar obras a la baja 
en épocas de bonanza que época de crisis en que 
una empresa que a las nueve de la mañana parece 
buena, a mediodía puede que estalle. Es la única 
obra que han sido capaces de emprender en su 
primer año de mandato y, la primera en la frente, 
la cagan adjudicándola a una empresa que seis 
meses después entra en concurso de acreedores 
y nos deja un follón que no se podrá resolver con 
unos avales que no llegarán para cubrir lo que está 
pendiente por hacer. Pero lo más criticable es la 
pasividad, el no haber hecho nada pese a que 
llevamos meses notando los síntomas. 
A esos del PP que se las dan de tan sabiondos en 
matemáticas financieras y contables, que hasta se 
permiten mandarnos a la escuela, ya que según 
ellos no damos la talla, no les está nada bien que 
les cuelen un gol como el que esta empresa les 
ha colado. Ante lo ocurrido, alguno de ellos, con 
el alcalde a la cabeza, debería matricularse junto 
con nosotros en la misma academia. 

.ALS DARRERS ANYS ,LES 
DENÚNCIES D'ESQUERRA HAN 
ESTAT CONSTANTS. 

.PER QUE A LES DENUNCIES 
D'ESQUERRA NO SE Ll FAN CAS? 

Esquerra Verds Vi na ros .PER A QUE S'APROVEN ELS 
REGLAMENTS? 

.ESQUERRA TORNA A 
DENUNCIAR QUE FORA'L FORAT 
SEGUEIX SENT MARGINAT. 

.SI ES DIU QUETOTS ELS SOLARS .LESVERGONYESCOMARECLAM 
ABANDONATS HAN D'ESTAR TURÍSTIC? 
TAPIATS, 

.AIXÍVOLEM ATREUREVISITANTS? 
· NETS 1 DESRATITZATS, PERQUE 
NO S'ACOMPLEIX LA NORMA? 

Canvi? Quin canvi? 

Saber d'un en un per 
quina raó van votar al PP 

Unida en les últimes eleccions 
seria una tasca impossible. 

No obstant aixo,no sembla que s' equivoca 
molt qui,malgrat aquesta ignorimcia,afirmi que 
la majoria deis votants pensava que les coses 
cambiarien amb Mariano Rajoy de president 
del govern. Ho han fet, si,pero no en el sentit 
anhelat de canvi. Els pals de cec, la submissió a 
la voluntat de Merkel,l'assetjament deis mercats 
i, en suma,les angoixes derivades de la crisi 
económica segueixen. En realitat, han empitjorat. 
El canvi promes existeix, pero és un altre. El que 
sota l'empar d'una majoria absoluta indiscutible 
se'ns ha colat la dreta,perque no era aixo el que 
es buscava,és un ramillet de valors que posa de 
manifest amb bastant claredat cap a on anem. 
L' indult als politics corruptes de Convergencia 

i Unió va ser el primer advertiment de per on 
anaven les coses.Tota una declaració d'intencions 
que si des del Govern es creu que sintonitza amb 
les idees i els principis de la majoria que els va 
votar, deurien fer-se-ho mirar. En una conjuntura 
histórica en la qual els qui no coincideixen en res, 
s'aposta pels corruptes alhora que es qualifiquen 
d'inevitables els ajustos durisims. També era 
inenudible aquest indult? 1 si és aixi, perqué? 
Un altre front s'obre amb l'obstinació, anunciat,des 
de fa molt temps de reformar l'assignatura 
d'Educació per la Ciutadan ia.Fer-ho forma part 
de les prerrogatives de qui disposa del poder 
absolut.Pero ficar en aquest sac les exigencies 
del sector més reaccionari que existeix en I'Estat 
espanyol,el deis bisbes,ni era necessari ni fa una 
altra cosa que empitjorar la situació. Tornem a 
l'aplaudiment de l'homofobia just quan més 
escandols associats a aquest mateix col ·lectiu 

apareixen, des deis economics, lliurant-se deis 
ajustos economics, als sexuals,amb histories fart 
conegudes que no han pogut mantenir-se ocultes. 
Com un pas més del pendent relliscós,han canviat 
les regles de la radio i la televisió públiques just 
quan,per primera vegada en la nostra historia, 
s'havia aconseguit que aquests mitjans gaudissin 
de llibertat d' opinió. Amb el canvi de regles,s'obre 
la porta per passar a un model organic.Notardarem 
en comprovar fins a on s'arriba pero tampoc fan 
falta més evidencies per entendre que la majoria 
parlamentaria s'entén com una forma d'exercir la 
dictadura ideológica. Amb el poder legislatiu i el 
legislatiu en tals mans ? en que podem confiar ? 
En uns tribunals com el superior de justícia de 
Andalusia que eviten que vagi a la pressó un jutge 
reu d 'haver alliberat a presos a canvi de diners? 
Reconforta llegir, comes llegeix, que els que estan 
malament són els grecs. 



L'a lca lde dixit 

AAVV Migjorn 

Migjorn fem cada mes unes preguntes al senyor 
Alcalde per que ens trague deis dubtes que tenim 
sobre qüestions que creiem que interessen. Avui 
pretenem llegir entre línies les respostes fetes en el 
darrer pie de maig, sempre amb el proposit de fer-Ies 
públiques i poder dir les nostres conclusions. 
A la pregunta (reiterada) sobre les obres del port ens 
di u que "la intenció de Generalitat és continuar .. .. 
buscant inversions que complementen la inversió'; 
per tant i sense afegir res més podem dir que !'alcalde 
diu que la Generalitat no pensa invertir res, sois busca 
aportacions d'inversionistes que vullguen comprar la 
utilització del nostre port. Aquí cal pensar fins on esta 
disposta la Generalitat a vendre aquest us, quin preu 
haurem de pagar en disminucions de prestacions i amb 
perdua de drets per deixar que li traguen la maxima 
rendibilitat. O senzillament ho pagaran amb el projecte 
especulatiu de la plac;a 1 de maig. La crisi els ha deixat 

sen se un duro i no saben com sortir-ne del pas. 
Un altra pregunta fou sobre el trasllat de les antenes 
de !'ermita i ens contesta que ho estan estudiant. 
Nosaltres, Migjorn, ni recordem des de quan venim 
reclamant la llevada d'aquestes estructures del 
paisatge de !'ermita. Les anteriors corporacions també 
ens deien que ho estaven negociant, ara, aquests, 
ens diuen que ho estudien .. ¿?. Que abans d'estar en 
el govern municipal no havien estudiat? que ho han 
de fer ara amb la vara de manament a la ma?, que 
abans no s'havien assabentat que existien aquestes 
antenes?. Entre uns que ho negociaven i d'altres que 
ho estudiaran, ho tenim del tot ciar, tenim antenes 
pera temps. 
També ens diu el senyor Alcalde que les obres que 
s'estan fent en el passeig són conseqüencia de no 
fer bé les coses quan s'havien de fer. Tornem a la 
pregunta d'abans: quan van estar a l'oposició que 
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feien ?, nosaltres els ho direm, criticar per criticar, sois 
deien que no els agradava la seua estética. Mentre 
Migjorn denunciava i treballava les clavegueres, 
el que ara vostes valen arreglar, vostes es feien el 
desentes. Ni una vegada ens varem preguntar el 
perqué ho déiem, ni van fer cap declaració en aquest 
sentit. Ara s'ho traben davant i, ciar, els anteriors ho 
van fer malament pero, nosaltres afegim que vostes 
també van ser culpables perla seua nul·la actitud en 
aquest sentit i la seua passivitat. 
La professionalitat d'uns polítics que sois es 
preocupen i valen aportar solucions quan estan en el 
poder. El criticar és molt facil pero de solucions ni una. 
Migjorn critiquem, aportem solucions i denunciem el 
que fan malament UNS 1 UNS AL TRES. Com sempre el 
poble és el que ha de suportar-ha tot. 
Un altra setmana seguirem parlant de la resta de 
preguntes que vare m fer al pie. 

No solo de buenas pa labras vive el agr icultor 
Juan Carlos Gil Marzá Pres1denre de la Asociaoón Local de Agricultores de Vinarós 

Desde que la crisis de los precios agrícolas estallara 
a finales del año pasado y culminara este año como 
la peor campaña de toda la historia de la agricultura, 
los agricultores hemos estado oyendo a toda clase 
de dirigente que estaba muy preocupado por la 
situación tanto del campo como de la ganadería. Así a 
bote pronto me viene a la memoria: 

1.- El ministro Don Arias Cañete que en la sede de la 
CEOE propuso el control de la cadena alimentaria, el 
contrato de compraventa obligatorio y homologado, 
la regulación de una nueva ley de cooperativas. A día 
de hoy solo hay rumores de que se encuentra todo 
el ministerio trabajando en ello para poder sacar a la 
luz esta nueva normativa lo antes posible. (Muchas 
palabras, pocos hechos). 

2.- Desde la Conselleria d'Agricultura, la llsima. 
Dña. Maritina, también se puso manos a la obra para 
intentar buscar soluciones a la crisis agrícola. De todos 
los acuerdos que alcanzaron todas las partes (excepto 
los auténticos agricultores que no estaban presentes) 
mejor ni nombrarlos porque quizás más de uno pensará 
que ha hecho un viaje en el tiempo al volver a escuchar 
la ya conocida cancioncilla de "hay que hacer mayor 
calibre'; "buscar variedades modernas'; "tenemos que 
diferenciarnos de nuestros competidores en la calidad, 
es nuestra mejor arma': Creo que no hace falta ni perder 

<liD 

ni un solo segundo más en contestar a esta vía de acción. 
3.- Desde la Admon. Provincial, partió la idea de 

crear un "lobby" o "central de ventas" que intentara 
aglutinar a una gran mayoría de productores 
agrícolas con el fín de reducir el punto de venta y 
"hacer pasar por el tubo" a las grandes superficies 
que se verían en la obligación de negociar desde la 
otra parte de la mesa de la que están ahora. Pasarían 
de Dominantes a dominadas. La dificultad de unir 
a una mayoría de explotaciones (debería rondar 
aproximadamente el 40 %) en esta central así como 
la puñalada definitiva a la agricultura que significó 
el acuerdo UNION EUROPEA - MARRUECOS, llevó 
a esta iniciativa a la muerte antes de tan siquiera 
nacer. Quizás sea necesario no desecharla del todo, 
aunque habría que irla puliendo. Ante este panorama 
desolador, movimientos populares como el del 
"Grupo Presión" que inició su andadura el pasado 
1 de Junio, son bienvenidos y aplaudidos por los 
agricultores que ya están cansados de palabras (casos 
como los expuestos en los puntos anteriores pero a 
los que habría que sumar la ineptitud, inmovilismo y 
servilismo de los dirigentes de todas las agrupaciones 
agrarias) y desean que les abren de sus auténticos 
problemas y la búsqueda de soluciones a los mismos: 

A.- Pagarés de cobro con fecha de octubre o 

noviembre para la cosecha recolectada en diciembre, 
enero o febrero. 

B.- Empresas en concurso de acreedores que no te 
dicen si cobraras o no. Una variante curiosa es la de 
ofrecerte a cobrar la deuda de este año durante los 
próximos tres años siempre y cuando te comprometas 
a venderles tu cosecha los siguientes 5 años. 

C.- Una tributación por módulos obsoleta que no 
refleja la relación de costes en la producción. Quizás 
seamos el único sector que estamos tributando a 
"Perdidas". 

D.- Órdenes de pago de la Administraciones con 
más de 3 años que cuando más a pedir financiación 
a las entidades financieras se ríen de ellos y te dicen 
que no se fían de las Administraciones. No intentes 
pagar una deuda particular a la administración con 
esa orden de pago. 
Por todo ello desde la Asociación Local de Agricultores 
de Vinares vamos a intentar abrir una oficina de 
información y asesoramiento para todos nuestros 
afiliados con la intención de abarcar a toda la comarca 
del Baix Maestrat pues como hemos podido ir 
constatando a lo largo de los años y de los problemas, 
cuanto mayor sea la denuncia en número de afectados 
más posibilidad de éxito sin olvidar que los gastos se 
reparten entre más también. 

Dissabte 2 de juny, 8,30 hores del matí 

~ Vicenr Beltran 

Dando cumplimiento al acuerdo adoptado por el Consejo Rector de 
esta Entidad, y de acuerdo con lo legalmente establecido, se convoca 
a todos los Socios de esta COOPERATIVA AGRICOLA "EL SALVADOR" 
para celebrar la Asamblea General Ordinaria el próximo 15 de Junio 
de 2012, en esta localidad, en el Salón de Actos de la Caixa Rural 
Vinares, sito en la Plaza Cardenal Tarancón 2• planta, a las 20,30 horas 
en primera convocatoria y a las 21 horas en segunda, a fin de tratar 
los siguientes puntos del siguiente: 

Com tots els matins he tret a passejar els dos 
gossets que tenim a la familia, de sobte el 
Negus s'ha posat nerviós, jo en principi no 
encertava el per que, pero, al mirar davant he 
vist el motiu, he vist al sr Castejón amb una 
camara de fotografiar. Feia fotos de l'entorn 
del multividet (font deis xorrets), o les feia a 
nosaltres? 
És un gosset molt tí m id, i esta escarmentat per 
la notorietat que va adquirir, sen se valer, perla 
publicació d'unes fotos al "Diariet" pels serveis 
públics. De l'esglai s'ha pixat damunt, no ha 
pogut arribar a un deis molts llocs que hi ha 
per fer pipí i caca. El sr Castejón en veure'ms 
sembla que també s'ha posat nerviós, ( hi tenia 
motiu?}, els camins que feiem ens portava a 
creuar-nos, pero de sobte va girar a la dreta i 
creuar temerariament per davant de la sortida
entrada del túnel, i del accés a la autovía del 
passeig (llegiu passeig, no peatge) 

temps que és conrear gespa, que els rentapeus 
de la platja estan negres de fongs, que a la 
zona de berenar (picnic) falten bancs i taules, 
i pel voltant del antic Hangar sobren rates i 
serps. L'Ajuntament podría organitzar una 
batuda,(safari) invitant al Rei, que té molt be na 
puntería per acabar amb aquests hostes. 
Suposo que després deuria anar al port a 
prendre nota fotografica de que la reforma 
esta a mig acabar, i de lo malament que esta 
el terra del die de Llevant, des de l'espai de 
l'antiga llotja, (ocupada per els animals de 
quatre rodes) fins el final, el toro de serveis de 
la confraria en té un fart per transportar les 
caixes a les barques, i no caiguen a terra, ens 
informara de com esta el projecte especulatiu 
del lloc que ocupa la llotja actual i la de plac;a 
1 de Maig? 

Examen o censura del Informe de Gestión. 
Aprobación si procede, de las Cuentas Anuales correspondientes 

al pasado ejercicio económico, cuya memoria contiene la 
distribución de excedentes y la liquidación del presupuesto y el plan 
de Inversiones de la RFPC. 

Elección para la renovación estatutaria de miembros titulares del 
Consejo Rector y suplentes. 

Sugerencias y preguntas al Consejo Rector. 
Decisión sobre la aprobación del Acta. Designación de socios 

al efecto. 
Vinares a 17 de mayo de 2012 

Fdo. Sebastián Polo Forner EL PRESIDENTE 

En relación a la documentación referida en los 
distintos puntos del Orden del Día de la presente convocatoria, el informe 
de gestión y de las Cuentas Anuales, se encuentran a disposición de los 
socios en las oficinas de domicilio social del la Cooperativa, en el horario 
de nueve hasta trece horas hasta la fecha de la Asamblea. Previa petición 
por escrito del socio, le será remitida a su domicilio. 

Com aprofita el temps aquet home, quin 
jornal més ven pagat! Ha de fer lo que no fan 
els col-legues municipals. Suposo que haura 
fet un bon reportatge fotografic de l'herbassar, 
les escombraries, i restes de "botellons" que 
hi ha per tot el PAI de F. Forat, de la quantitat 
d'arbres que fan falta, les papereres trencades 
i no reposades, les que queden els caps de 
setmana "vomiten'; el mal gastament d'aigua i 

Amb la forc;a que hi posa aquet diputat a 
Valencia, el partit no el pot manipular, segur 
que aquest any tenim fet el collegi Jau me 1, la 
parada de bus i la reforma del Vilaplana. No vol 
creieu? Jo tampoc. 
Com tots sabem, a Vinaros es fa una 
captació per curar al Jonathan, apel·lem a 
la sensibilitat deis representants del poble, 
els regidors, dones els hi preguem donen 
la paga d'un mes, si son dos millor, per 
aquesta noble causa. 
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PESCA 

Mar de atún blanco 

Así parecía el ú lt im o desembarco de albacoras efectuado 

por un marraj ero en n uestra lonja. 

El estado de las aguas fué ot ra semana igualmente calmado. 

Las extracc io nes resu ltaron dispares según modalidades, o 

sea, acept ab le la rentab ili dad para las embarcaciones de l 

bou y artesa nales de la xarxa que ope ran tras los ll amados 

pescados b lancos y mar iscos, y en camb io para la f lota 

cerque ra resu ltó nefasta, d e manera que no hubo n i una 

escata pa ra subastarse. 

La pesca de arrastre faenó los cinco días hábiles que tenía previsto con unas 
capturas muy variadas. Las especies mayoritarias vendidas fueron; cigala 
a 26 €/Kg., gall 16, miseria a 9, s. punxa de 1 O a 13 (según tamño), calamar 
de 10 a 23, pescadilla de 6 a 9, peluda a 9, salmonete de 6 a 8, miseria a 9, 
dorada de 5 a 1 O, caracol de 8 a 9, rape de 3 a 9, bacaladilla, sorella, cintas, 
burros, peix de rei y móllera a 3, pulpo roque ro de 6 a 8, rubios y raya de 2 a 
4, besugo y pulpo blanco de 3 a 4, sardina a 2, boquerón de 2 a 3 y congrio, 
cangrejo, araña y morrallas de 2 a 3. 
El cerco comenzó nuevamente con las traíñas rastreando otra vez con el 
sonar los fondos de nuestra costa, pero no localizaron bancos de pescado 
azul, de manera que volvieron de nuevo hacia aguas de Castellón y 
Sagunto. 
Las barquitas de los artes menores, la mayoría sigue con los trasmallos 
especiales en busca del langostino. Se cotizaban hasta 25 €/Kg., la sepia 
de 8 a 1 O, palaí a 9 y mabre a 7. Un par faenó tras el lenguado, valorándose 
de 22 a 27 y rombo a 25. Uno pescó pagel de 3 a 15, jurela a 3 y corva a 6. 
Y otro faenó por Columbretes para pillar langosta de 30 a 40, bogavante 
a 23, gallineta a 22, chopa a 7, pargo y dentón de 15 a 20 y mamona a 4. 
Un palangrero atrapó con anzuelo cerca del litoral lubina de 16 a 24 €/Kg., 
sargo a 9 y congrio a 2. 
Y la marra jera tras faenar varios días en alta mar con este arte de anzuelos, 
inundó el recinto de subasta con una marea del también llamado atún de 
aleta larga o bonito del norte, o sea, cuatro apodos para un mismo pez. 
Desembarcó un total de 4.000 Kg., vendiéndose de 4 a 7 €/Kg., también 
pilló 200 Kg. de bacoreta a 4 y de pez espada 150 Kg a 11 . 

Bussejant a l'estiu és fclcil de veure sobre elllit marí proxim a la costa, perqué 
pareix que esta immobil en el fons, pero no és així, jaque els seus moviments 
són lents i peresosos. Coma Espanya no hi ha tradició de menjar-los, no s'han 
recol·lectat per a la seua venda. 
També li cridem botifarra i cogombre de mar, en castella li diuen carajo de 
mar i cohombro o pepino de mar terroso, en francés boudin de mer noir, en 
anglés cotton-spiner i en alemany Braune Seegurke. El seu nom científic és 
Holothuria tubulosa. 
Pertanyent a la classe de les holotúries i al tipus d'equinoderms, este 
invertebrat posse'ix un cos cilíndric, assemblant-se als cogombres de l'horta. 
Amb una consistencia de blana a un poc dura per les microscopiques parts 
esqueletals calcaries. En un extrem esta la boca i en l'altre l'anus. La seua 
base és aplanada, amb tres fileres ventrals de diminuts peus amb ventosa 
que li servixen pera desplac;:ar-se. En la part dorsal posse·ix també fileres pero 
estes amb grosses protuberancies, que moltes vegades estan cobertes per 
sediments. També pot segregar una pel·lícula que li recobrix corporalment 
per a protegir-se de les algues, possiblement per al camuflatge i passar 
inadvertit. La seua superfície dérmica a més de les berrugues és aspra. 
També en el dors en el seu costat esquerre té les gonades. Respiren a través 
d'uns sacs voluminosos plens d'aigua que té en el seu interior a manera de 
pulmons aquatics. S'alimenta de partícules en suspensió que atrapa amb 
els tentacles, algues i especialment de detritus que va absorbint del fons 
per mitja de !'obertura bucal rodejada per un manoll de tentacles retractils. 
Així va menjant arena i la secreció mucosa absorbix l'aliment. Després una 
vegada aprofitada la materia organica que conté el sediment, expulsa la 
resta per l'anus en forma de cordons arenosos embolicats en una fina capa 
de mucosa intestinal. 
La seua talla maxima és de 35 cm. i 6 cm. de diametre. 
És de color violeta terrós a rogenc terrós pel dors, mentres que la part inferior 
és més clara. 
De cara als seus depredadors, en cas de perill, esta especie no té el mecanisme 
de defensa cridat tubs de Cuiver, pero en canvi també pot expulsar per 
l'albelló una cosa semblant, com són part de les vísceres o aparell digestiu 
i després regenerar-ha. D'esta manera l'enemic s'entreté menjant estos 
rebutjos i la pixota no és atacada. 
La seua reproducció ésa final de l'estiu. De sexes separats i no hi ha diformisme 
sexual. Efectuen migracions a aigües de litarais poc profundes pera la posta, 
en especial de 2 a 20 m. Quan maduren, sobretot les nits de Uuna Plena, es 
mantenen drec;:at cap amunt les 213 parts, pera alliberar a l'aigua pels ormcis 
genitals núvols d'esperma els mascles i owls les femelles, que es fecundaran 
per mitja del corrent marina. Els ous circulen entre el plancton l eclosionen 
rapid, pera eixir larves nadadores, que transcorregudes un parell de setmanes 
patixen una metamorfosi i adquirixen la forma d'adults baixant ja sobre 
el llit mar! i vlure sempre corn a animals bentbnics. Habita en cornunitats 
coraligens i en llocs fangosos i mixtos, per zones de pedres i vegetació on 
puguen mesclar-se, fins una profunditat de 80 m. Té gran capacitat retractil. 
Es despl~ a poc a poc que pareix que s'arrossega, perO en realitat camina 
sobre els diminuts peus. Pot reptar sobre roques ajudat per les contraccions 
de la seua poderosa musculatura corporal 
Perles nostres latituds no solen consumir-se, de manera que no es pesquen 1 
per tant no tenen valor comercial En canvi en p¡üsos d'Orient són una delfcia, 
sent reool.fectats per bussejadors espedaltzats 1 darrere de desviscerartos es 
consumlxen frescos o són buRits, assec:ats al sol i (Dhgelats, ja que fonnen 
pan fonamenraf de sopes, estofats¡ ~ ~ tenen una teJdUta 
eMQOSa i sabolosa. que mesdatsanib ~~ etc.,és Uta plat exqub1t 
en la setra ~ ~ine:hls ptll: I1W$ de ftndopadfic, ~ 
d'un.~~~~una pi!ra•~ 
com•~est. 
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O GAUDIR D'EXIIIBICIONS 1 CAMPIONATS ORGANITZATS OURANT TOT El MES DE JUNY. 

2 
FESTA CLAUSURA JOCS ESPORTIUS 
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en colaboroci6n 
con el Vlllarreat C.F. 

PRE-INSCRIPCIÓN GRATUITA 
TEMPORADA 2012-2013 

Realiza la pre-inscripción antes del15-07-12, y tendrás 10% de 
descuento a la formalización de la matrícula. 

Para niños y niñas nacidos entre 01-01-1999 y 31-12-2008 
AHORA TAMBIÉN EQUIPO INFANTIL Y EQUIPO FEMENINO 

Más información telf. 682.938.840/692.182.062, www.escolafutur.es 
y Oficina Futur 09 (Tourline Express- Av. P. Ruiz Picasso, no 27) 
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25 Aniversari Karting Club Vi na ros 

Després de molt de temps sen se activitat, el Karting Club Vinaros re nova junta, 
i amb gent nova i veterans deis inicis, el club promet moltes curses i events 
pera tornar a Vinares l'esperit del ambient "racing" d'aquells anys on el karting 
i el autocross il.lusionava als aficionats de tota la comarca. Properes curses de 
karting el dia 1 de juliol al "Complejo Deportivo y de Ocio ,(Karting Vinaros)". 
Enhorabona pel 25 aniversari!!. 

García ,~ Petit 
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El primer día de mes se hacia oficial el nombramiento 
de Javi Prats como entrenador del Vinarós C. F. para 
la temporada 2012/13. "El Furia" como se le conocía 
futbolísticamente, empezó entrenando al juvenil del 
Castellón en la temporada 2004/05. A la siguiente pasó 
al Borriol y en la recientemente terminada ha entrenado 
al Villafamés 16 partidos antes de dimitir. Como jugador, 
debutó como profesional en el Castellón en 2• B. En la 
temporada 98/99 jugó con el Villarreal en primera con 
el que ascendió la temporada anterior. Participó en 4 
partidos acumulando 83 minutos, todos en la primera 
vuelta, por aquel entonces tenia 22 años. Fue cedido al 
Levante ascendiendo a 2•. La temporada siguiente una 
nueva cesión al Hércules y en las temporadas 2000/01 y 
2001/02 vuelve al Valencia, club que tenía sus derechos y 
juega en el filial che. 
En la 2002/03 se enrola en L'Hospitalet (2•B) y en la que fue 
su última temporada como jugador en la 2003/04 ficha 
por el Vinarós C.F. , pero por los problemas que sufre la 
entidad, tuvo que dejar el club junto a los otros fichajes 
que se realizaron antes del inicio de la competición. 
Anecdótica mente el primer partido de liga lo jugó en el 
Cervol pero formando con el equipo contrario que fue el 
Borriol. El de Castellfort, tuvo que dejar el fútbol en activo 
sin haber cumplido los 30. Como dije en la columna 
anterior, Javi ya conoce nuestras instalaciones ya que 
estuvo en la ciudad deportiva el pasado 12 de mayo 
mientras nos jugábamos la salvación en Puzol. Su perfil 
es de un entrenador joven (cumplirá los 36 en julio), con 
mucha ilusión y ganas de hacerlo bien. Si las cosas salen 
como se quiere, su estancia será para quedarse alguna 
temporada más. 
El mismo viernes pero ya por la tarde, la directiva se 
reunió con los jugadores de la temporada anterior 
para explicarles el nuevo proyecto y darles a conocer el 
nombre del nuevo entrenador. Martín Nájar, será segundo 
entrenador debido a la amistad que les une desde que 
ambos jugaban de juveniles en las filas del Castellón, 
Martín podría también de jugador. 
El presidente, en un medio radiofónico, dijo que equipo 
para disfrutar y estar arriba. Ojo, hay que tocar con los 
pies en el suelo, el año pasado se comentaba que dijo 
que equipo para subir y mira por poco donde vamos 
a parar. Lamentablemente con solo los de casa no es 
suficiente para competir con plenas garantías. Los 4 o 5 
que puedan llegar de fuera son para apuntalar el equipo 
y mantenernos en la zona media sin sufrir si se acierta, se 
acoplan, rinden y aportan ese plus que aquí no tenemos. 
Este es y debe ser nuestro objetivo. Para estar luchando 
con los de arriba harían falta mucho más que 4 o 5 fichajes 
y tener un plantel mucho más largo y ya no hablemos 
en el supuesto de querer intentar subir. El proyecto es 
atractivo y realista, no se puede estirar más el brazo que la 
manga, gente de casa, los que vengan de fuera, repescar a 
los que se pueda del pueblo que están jugando fuera y en 
caso de necesidad echar mano del filial y juvenil. Es lo que 
hay, más no se puede, es decir, el mismo planteamiento 
de siempre y es lo correcto. Ahora a ver quienes son los 
jugadores que se quedan y los que deciden cambiar de 
aires. Como es lógico, los que tienen ofertas son los que 
han sido fundamentales esta temporada. Esta temporada 
será más fuerte que la anterior, veremos como queda el 
grupo tras terminar la promoción de ascenso, habrá entre 
4 y 6 equipos de la provincia de valencia. 

TRIATLÓN 

Figueres reaparece en el triatlón de Peñíscola 
EIITriatlón Basiliscus peñíscola no fue un gran éxito de participación y de peculiar recorrido. 

El pasado domingo día 27 y en sesión matinal 
un total de 300 atletas de varias comunidades 
españolas, se dieron cita en la salida de este 
novedoso triatlón de la Ciudad en el Mar. También 
hay que añadir que esta dura prueba, en que se 
combina y enlaza varias modalidades atléticas, 
era puntuable para el ranking de la Comunidad 
Valenciana, en la categoría de spring. 
Este magno evento deportivo celebrado por 
primera vez en Peñíscola, constaba para los 
participantes de 750 m. a nado junto a la gran 
playa aliado norte del castillo. De bicicleta se tenía 
que rodar 20 Km., con dos vueltas a un circuito 
dirección Serra D'Hirta (Font Nova) y para finalizar 
la durísima carrera urbana a pie de 5 Km ., subiendo 
dos veces por las empinadas calles medievales del 
castillo del Papa Luna. 
El representante vinarocense José Antonio 
Figueres, a la postre fue el mejor clasificado 
provincial, puesto que a pesar de estar varios años 
inactivo, este veterano triatleta volvió por sus 
fueros a la alta competición, con unos resultados 

halagüeños, ya que quedó en 6• posición absoluta con un tiempo invertido de 1 hora 2 
minutos y 28 segundos. 
En hora buena por la eficiente reaparición y a la espera de seguir mejorando con los sacrificados 
entrenes, todo ello de cara al próximo triatlón que se celebrará mañana domingo en Vinarós, 
puesto que no olvidamos que este atleta local, Figueres, lo ha ganado en muchas ocasiones, 
además de ser varias veces campeón de toda la Comunidad Valenciana. 

Antonio Adell "Puchi" consigue podium 
Anton io Adell "Puchi" del Club esportiu Al'gues Vinaros, consigue podium en la 
Challenge de Ca leila (distancia 1.9 natación, 90km ciclismo, 21, 195km carrera a pie) 

El alemán Per Bittner se impuso en la cuarta 
edición del Triatlón Internacional Half 
Challenge Barcelona-Maresme que reunió 
a 1.700 triatletas españoles y extranjeros en 
la localidad barcelonesa de Calella, de los 
cuales 41 eran triatletas profesionales. 
El español Raúl Amatriain volvió a destacar 
con una carrera de menos a más y acabó en 
una tercera plaza que le sitúa como el mejor 
triatleta español de media distancia esta 
temporada, mientras Blanchart, campeón 
europeo de larga distancia fue cuarto. 
En categoría femenina, la victoria se la 
adjudicó Camila Pedersen. 
La prueba comienza el domingo 27 de mayo, 
por la mañana. Salida del agua a las 8h para 

los profesionales 
y cada 5 minutos, 
salidas por grupos 
de edad. 

A las 8,20h de la mañana, tiene lugar la salida 
del grupo de edad de 35-39 años, en la cual 
participa el triatleta Antonio Adell del Club 
Esportiu Aigües de Vinarós. En total 240 
atletas de este grupo se tiraban al agua para 
luchar por los 3 primeros puestos. 
Puchi sale del agua en el 6° lugar, pero en 
el circuito de bicicleta, con una media de 
40km/h en los 90km, remonta puestos y 
logra alcanzar la segunda posición. Llega 
la parte final de la triatlón, son las 11 ;30h 
de la mañana y tocan los 21 ,195km de 
carrera a pie, en un día muy duro por las 
fuertes condiciones de calor. La carrera fue 
dura para todos los triatletas, "Puchi" logra 
conservar su puesto y pasa por la línea de 
meta con un tiempo de 04;19:08 (natación 
00:29:07, ciclismo 02:14:46, carrera 01 :31 :35), 
en 2° posición de su grupo de edad y el 39° 
de la clasificación general. 
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VALORACIÓ FESTA FINAl ESCOLES ESPORTIVES CME 2011-2012 

El passat dissabte 2 de juny va tenir lloc la Festa 
de tancament de les Escoles Esportives 2011-12 a 
I'Estadi de la Ciutat Esportiva que organitza el CME, 
dins de la campanya d'esport escolar d'hivern. 
Aquest acte serveix pera que tots els xiquets puguen 
gaudir d'un matí fent les activitats esportives que 
es realitzen alllarg de l'any a les Escoles Esportives. 
La festa va transcorre sense incidencies i amb un 

molt bon ambient i amb un dia molt assolellat, 
on quasi 200 xiquets van gaudir de les activitats 
programades pel CME. Tots els assistents van gaudir 
de regal i refres&:s durant el circuit d'activitats. 
La valoració del CME sempre és molt positiva, tot 
i que sempre esperem una major participació, tot 
i aixo, agra"lm sempre la participació deis xiquets 
assistents i als seus pares. 

Finalment, agrair la presencia de les entitats 
esportives locals sense les quals l'acte seria 
impossible de realitzar: C. Petanca i Birles Vi na ros, C. 
Basquet Servol, C. Handbol Vinaros, C. Deportivo F. 
Sala, C. Esportiu, Escola de futbol Base Vi na ros C. F. i 
Futur09.1 també agrair la col ·laboració de ELECTRO 
HIPEREUROPA, que ens va obsequiar amb el 
magnífic regal del sorteig. Gracies a tots!! 

C/ Sant Cristobal, 4, 12500 Vinarós, Tel. 964 454 333 
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BAMESAD. Club Bamesad de Cocemfe Maestrat 

Épico partido de baloncesto en silla del bamesad 

Viaje a la Malvarrosa, llegada a las 14:50. El partido 
debería comenzar a las 16:30, así no lo anunciaron 
y así estaba expuesto en el pabellón de juego. Los 
jugadores de los Rangers no aparecían, llamadas 
telefónicas, creían que el partido era a las 18:00, 
primer e importante contratiempo. Organización 
desastrosa. 
Nuestro equipo sabía que lo tendría difícil pero 
también tenia claro que era una buena oportunidad 
de aprender cosas nuevas, delante de un equipo 

NATACIÓ. Club Natació Vi na ros 

CAMPIONAT PROVINCIAL ALEVÍ 

Campions provincials en categoria masculina!!! 
L'equip aleví masculí del Club Natació Vinares, 
torna de nou a alc;ar la Copa de Campions 
Provincials en una espectacular competició on 
aconseguiren sumar 404 punts, per davant deis 
Subcampions del Costa Azahar Castelló que 
sumaren 290 punts i deis tercers classificats, el C.N. 
Vila-Real que anota 239 punts. L'edició d'enguany 
del Campionat Provincial Aleví. celebrada este 
passat cap de setmana a Benicarló, la recordarem 
amb una enorme alegria perla magnífica actuació 
deis nostres nadadors, a l'aconseguir la victoria en 
categoría masculina i proélamar-nos Campions 
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que acaba de bajar de 
la División de Honor B. 
Jugadores de mucha 
calidad, rápidos y 
técnicamente muy 
preparados. Se vieron 
sorprendidos por un 
equipo tenaz, luchador, 
voluntarioso, ilusionado 
y motivado en todos los 
sentidos. 
El BAMESAD realizó una 
defensa espectacular, 
en ningún momento del 

partido dejaron tirar con comodidad al adversario 
que no sabía qué hacer. Los nuestros derrocharon 
energía por los cuatro costados hasta quedar 
exhaustos. Jugaban contra diez, los nuestros cinco y 
un suplente que ni tan siquiera entrena con nuestro 
equipo. Ellos, cambiaban a los cinco jugadores de 
una sola vez, los nuestros, siempre los mismos, gran 
ventaja de los Rangers en el aspecto físico, pues 
siempre tenían un quinteto de refresco, pero no 
podían con el coraje y el buen juego del BAMESAD 
que siempre fue por delante en el marcador, hasta 
los cinco últimos minutos del período definitivo y 

Provincials. En categoría femenina, les nostres 
xiques també ho han fet forc;a bé, i el sisé lloc 
assolit cal considerar-lo tot un exit jaque tant sois 
eren quatre les nadadores que ens representaven. 
Com tenia que ser, !'alegria deis campions va fer 
que tots ells i !'entrenador Isidro Martorell feren 
cap a l'aigua de la Piscina Municipal de Benicarló. 
Medaller: 
Osear Ruiz (1999), Oren 4x1 00 estils, Oren 4x1 00 
lliures, Bronze en 200m. lliures. 
Roger Macip (1999), Or en 4x1 00 estils, Or en 
4x1 00 lliures, Oren 100m. brac;a, Bronze en 100m. 
lliures i Bronze en 200m. brac;a. 
Martí Segarra (1999), Or en 4x1 00 estils, Or en 
4x100 lliures, Or en 200 m. estils, Or en 200 m. 
papallona i Plata en 1 00 
m. papallona. 
Angel Lleixa (1999), Or 
en 4x1 00 lliures, Or en 
1.500 m. lliures, Plata en • 
400 m. estils i Plata en 
400 m. lliures. 
David Milián (1999), Or 
en 4x1 00 estils, Plata en 
1.500 m. lliures. 
Alexandru Lucian 
(1999), Plata en 200m. 
papal lona. 
Andreu Navarro (2000), 
Oren 100m. esquena, 
Plata en 400 m. lliures i 
plata en 100 m. lliures. 
Hugo Simó (2000), 
Plata en 100 m. esquena 
i Bronze en 200 m. estils. 
Aarón Queralt (2000), 
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que sin dudad alguna, si hubiesen tenido acierto 
ante la canasta, estaríamos hablando de una victoria 
escandalosa a nuestro favor. Tiramos al cesto tres 
veces más que los Rangers, pero no entraban, 
ellos demostraron más efectividad, pero no mejor 
juego. Nuestra defensa, presionante e intensa, 
no dejaba espacios al equipo contrario, pero las 
decisiones del árbitro y de los componentes de la 
mesa, nos perjudicaron de manera notable. Nunca 
escuchaban las voces del entrenador del BAMESAD 
cuando pedía tiempo muerto, tanto la mesa como 
el árbitro, este detalle fue decisivo, al igual que no 
parar el cronómetro cuando ellos se acercaban 
en el marcador, siempre lo paraban cuando les 
beneficiaba, aclaremos: Cuando iban perdiendo. 
Nos gusta jugar con equipos superiores a nosotros, 
pero no nos gusta que nos ganen con trampas, 
y esta vez las hubo y muy diversas. El resultado, a 
pesar de todo, fue muy ajustado, 36 - 32 para los 
Rangers, pero la intensidad, el esfuerzo y el coraje 
lo pusieron los nuestros que nos deleitaron con un 
auténtico partido de ensueño, épico. 
Felicitar al BAMESAD por su enorme derroche físico 
y su gran trabajo de equipo, este es el camino, y no 
las triquiñuelas y trampas, para llevarse una pírrica 
victoria, sin pena ni gloria. 

Bronze en 400 m. lliures. 
En quan als relleus, els xics del Club Natació Vinarós 
són els actuals reis de les proves per equips. Així 
en 4 x 100m. lliures l'equip format per per Osear 
Ruiz, Roger Macip, Angel Lleixa i Martí Segarra 
aconseguia la medalla d'Or i es proclamava Ca m pió 
Provincial. D'altra banda en 4 x 100m. estils, el 
conjunt integrat per Osear Ruiz en esquena, Roger 
Macip en brac;a, Martí Segarra en papallona i David 
Milián en Croll, també assolia la medalla d'Or i 
quedava Campió Provincial. 
L'enhorabona a tots el participants en el Campionat 
Provincial on també competiren Paula Perez, Irene 
Fabregat, Joel Rodiel, Salva Sorli, Gerard Ruiz, 
Ignacio Rodríguez, Mikel Ocio i Andrea Gua l. 



" , 

9 juny 2012 

111 Campus de futbol "Jordi Pablo" 

1 TORNEO FUTUR 09 
Cote¡orfo noddo• en 2006 • 2007 - 2008 

Sábado 9 de Junio a las 9:30h 

Estadio Ciutat Esportiva Vinares 

EQUIPOS PARTICIPANTES 

Benlcarló BF 

CD Alcanar 

Ulldecona CF 

Vln1rbs CF 

CE Futur 09 Vlnarbs 

1.1 Senil CF 

UD S1nt M1teo 

Escol1 Delt1 
DEL 9 DE JULIO AL 27 DE JULIO 

10 euros por niño se donaran a Jonathan, es un niño de Vinaros 
ue padece Anemia de Fanconi, necesita la colaboración de todos. 

UTAT PRECIO 
MiÍs Información y c1lend•rlo en www.escol1futur.es 110 Eu 

- Grupos Reducidos 

- Plazas Limi tadas 

- Entrenadores T itulados INFO 

1500 metres urbans 
El Club Esportiu Aigües de Vinaros les informa de que el 
próximo día 24 de Junio de 2012 se celebrará los "1.500 
metres urbans de Vi na ros". 
La carrera será en la Avenida Jaume 1, a partir de las 19h. 
(Junto recinto Ferial) 
Habrá carreras para todas las categorías, incluido una carrera 
popular masculina (desde promesas hasta veteranos)y dos 
carreras de élite, masculina yfemenina. Para participaren las 
carreras de élite es necesario apuntarse antes del día 21 de 
Junio de 2012 a la siguiente dirección de correo electrónico: 
elreydelosdeportes08@hotmail.com (La carrera de élite 
masculina esta limitada a 15 corredores). 
En las carreras de élite habrá PREMIOS EN METÁLICO 

Osear Blasco Flores 
Telf. 636 413 803 

email: vinarosfb@gmail.com 
www.futbolbasevinaros.com 

para los 1 O primeros en categoría masculina y para las 5 
primeras en categoría femenina. 
Como novedad habrá un puesto de Fisioterapia, 
patrocinado por CONSULTA FISIOTERAPIA Andreu 
Jiménez Cata/a. También habrá regalo de una sesión de 
Fisioterapia para el primer local en las categorías de élite 
masculino, élite femenino y cursa popular. 
Al finalizar la prueba habrá trofeos para los 3 primeros 
de cada categoría y sorteo de regalos. Para más 
información: elreydelosdeportes08@hotmail.com o al 
móvil 686 237 888 (Yahvé) 
El Club Esportiu Vi na ros quiere dar las gracias a todos sus 
colaboradores. 
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del4 al13 de juny es poden preinscriure 
al següents estudis: 
No u cicle de Grau Mitja: INSTALACIONS 
DE TELECOMUNICACIONS 
Grau Mitja: COMER<; 
Així com els Batxillerats en les tres 
modalitats: 
BATXILLERAT ARTÍSTIC. 
BATXILLERAT SOCIAL-HUMANÍSTIC 
BATXILLERAT CIENTÍFIC 

LA DIRECCIÓ 
' lES Leopoldo Querol 

Nou horari del mercat 
municipal 

A partir del dia 1 de juny 
l'horari del mercat sera 
matins de 8:00 a 14:00 
tardes de 18:00 a 21 :00 i els 
dissabtes de 7:30 a 14:00. 

Día homenaje a los mayores de 70 años 

Los tiquets para la entrega de los lotes que se obsequian en la 
"Fira i Festes de Sant Joan i Sant Pere 2012" a los mayores de 70 
años se repartirán del día 11 al 15 de junio de las 1 O a las 13 horas 
en el Club Municipal de la Tercera Edad. 
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TRAMITACIÓ DE LA TARGETA DAURADA 

Es comunica a les persones interessades 
a obtenir la targeta daurada per poder 
accedir al transport públic urba de manera 
gratu'ita, que el proper dia que es dura a 
terme la seva tramitació sera el 6 de juliol 
de 2012. 

Requisits 
Estar empadronat a Vinares. 
Tindre 65 anys complits 
Presentar el DNI original. 
Lloc: Regidoria de Benestar Social, PI. de 
Sant Antoni, 19-baix 
Horari: de 1 O'OOh. a 13'00h. 

La Regidoria de Benestar Social Informa: · i .... :~j¡ 

TARGETA DEL MAJOR 
Per Decret 39/2012, de 2 de marc;, del 

Consell de la Generalitat Valenciana, es crea 
la targeta del Major, a fi d 'ampliar i simplificar 
l'accés de la gent gran a una serie de servicis 
i prestacions. 
¿Que és? 
La Targeta del Major és un document que 
acredita, per mitja d'un suport físic adequat 
en el qual consten les dades personals i 
un número d'identificació de l'usuari, la 
condició de persona major. Té validesa 
en l'ambit territorial de la Comunitat 
Valenciana. 
La possessió d'esta t~rgeta permetra al 
seu titular l'accés a les prestacions i als 
servicis inclosos en el Cataleg de Servicis 

i Prestacions. Este cataleg s'actualitzara 
mensualment en el web de la Conselleria. 

Requisits 
Podran ser titulars de la Targeta del Major 
les persones espanyoles, o els ciutadans i 
les ciutadanes deis estats membres de la 
Unió Europea, residents en els municipis 
de la Comunitat Valenciana, que tinguen 
65 anys complits o bé que tinguen 60 anys i 
siguen pensionistes. 

lnformació: 
- Regidoria de Benestar Social 
Plac;a de Sant Antoni, 19 
Te. 964 45 00 75 
- Oficines PROP de Vinares 
C/ San Joaquim, 14 
Tel. 964 45 62 34 

,., 

Juan Bta. Juan Roig, 
Alcalde Presidente del Ayuntamiento de 
Vinaros, 

HAGO SABER 

Que ante la llegada de los meses de julio 
y agosto, que coinciden con periodos 
vacacionales y de mayor descanso de la 
población, de conformidad con lo dispuesto 
en la Ordenanza de Convivencia Ciudadana, 
aprobada por este Ayuntamiento, se recuerda 
a los vecinos que: 
Los ruidos, tanto si son producidos por 
voces como por elementos mecánicos, 
electrónicos o de otro orden, en lugares de 
uso público (calles, plazas, jardines, ... ) no 
podrán perturbar la tranquilidad ciudadana, 
en especial el descanso nocturno, con tonos 
desconsiderados, respetándose siempre los 
usos de la correcta convivencia social. 
El periodo de descanso nocturno se entiende 
comprendido entre las veintidós horas hasta 
las ocho horas de la mañana del día siguiente. 
Excepto los sábados o vísperas de festivos 
que será desde las veinticuatro horas hasta 
las nueve horas de la mañana siguiente. 
La intensidad de los ruidos no deberá superar 
los 35 decibelios. No obstante, se estará a 
lo determinado en la normativa específica 
cuando reduzca el límite máximo estipulado. 
Igualmente, se recuerda la imposibilidad de 
in iciar nuevas obras que puedan ocupar la 
vía pública u ocasionar ruidos superiores a 
los permitidos durante los meses de julio y 
agosto. 
El incumplimiento de las normas anteriores 
y de las demás previstas en la Ordenanza de 
Convivencia Ciudadana se reputará como 
infracción de la misma y será sancionado de 
conformidad con la citada Ordenanza. 
Lo que se hace público para su conocimiento 
y cumplimiento. 

Vinaros, 3 de mayo de 2012 

La Policía Local informa: 

Zona Azul 
Se informa que a partir dell de Junio, 

la Zona Azu l quedará como sigue: 

1 - Se elimina el tramo de calle san 

Pascual desde cal le Remedios hasta el 

Paseo Marít imo. Quedando este tramo 

como zona de estac ionamiento. 

2- Se instala como Zona Azul la calle 

Hospital, ambos lados, desde san 

Francisco a san Bias. 

3- Los Sábados por la tarde, queda de 

nuevo en marcha TODA la Zona Azul. 



En compliment del que disposa l'art. 6.2 deis 
Estatuts del Consell Municipal d'Esports de 
Vinarós, es fa públic que aquesta Alcaldía ha 
dictat la següent resolució: 
"DECRET DE L'ALCALDIA 
Vinarós, 28 de maig de 2012 
Atés que I'Anunci d'aprovació definitiva deis 
Estatus del Consell Municipal d'Esports de 
Vinarós va ser publicat al Butlletí Oficial de 
la Provincia de Castelló núm. 62 de 24 de 

-------·· ----------

Segons, Resolució de 7 de maig 
de 2012, de la Direcció General 
de Prevenció, Extinció d'lncendis i 
Emergencies, sobre modificació del 
període de cremes per a 2012, de la 
Conselleria de Governació, publicat al 
Diari Oficial de Generalitat Valenciana 
número 6773 i data 14 de maig de 
2012: 
Reducció el període de cremes: No es 
podra autoritzar la crema des de 1'1 de 
juny fins al 30 de setembre de 2012. 

AGRICULTURA- AJUNTAMENT 
DEVINAROS 

Con motivo del interés de la Concejalía 
de Agricultura de este Ayuntamiento 
en la confección de un listado de las 
Comunidades de Regantes existentes 
en el término municipal de Vinarós, 
solicitamos a los Presidentes o 
Responsables de las mismas, nos 
faciliten los siguientes datos: 

Denominación de la 
Comunidad de Regantes 
Situación del pozo 
Presidente 
Responsable de la misma 
(si fuera persona distinta al 
Presidente) 
Dirección de contacto 
Teléfono de contacto 

Podrán presentar dicha 
información mediante: 

Instancia presentada en 
los Servicios Técnicos del 
Ayuntamiento de Vinarós (PI. 
SanTelmo- Edificio Pirulí, 1 °) 
Fax al 964.40.77.06 
964.40.77.01 dirigido a 
Agricultura 

Correo electrónico: cfabrega@vinaros. 
org 

GRACIAS POR SU COLABORACIÓN. 

L'Ajuntament informa: 

maig de 2012. 
Vista la necessitat de procedir a la constitució 
del Consell Municipal d'Esports de Vinarós, 
i d'acord amb l'article 6.2.dels esmentats 
Estatuts, 
RESOLC 
Primer.- Obrir el procés per a la designació 
deis representants deis distints clubs i entitats 
esportives (grup A), del representant deis 
entrenadors titulats o esportistes individuals 

federats (grup B) i del representant d'AMPAS 
(grup C). 
Segon.- Publicar aquesta resolució al BOP de 
Castelló, Tauler d'Anuncis de I'Ajuntament 
i mitja o mitjans de comunicació locals, als 
efectes que es puguen presentar candidatures 
durant el termini de 1 O dies habils, a contar 
desde el día següent al de la publicació 
d'aquesta resolució al BOP de Castelló:' 
L'alcalde 

DECRET D'ALCALDIA 

L'Ordre 13/2011, de 22 de desembre, de la 
Conselleia de Governació, regula l'horari 
d'apertura i de tancament deis espectacles 
públics i activitats recreatives, per a l'any 
2012, inclosos en l'ambit d'aplicació de la Llei 
14/201 O, de 3 de desembre, de la Generalitat, 
d'Espectacles Públics, Activitats Recreatives i 
Establiments Públics, i establiments públics. 
Atés que, l'art. 11 d'esta Ordre regula 
la concessió d'horari excepcional pels 
ajuntaments: 
"Article 11. Concessió d'horari excepcional 
pels ajuntaments. 
1.Amb cararter excepcional i per a supósits, 
zones o dates concretes, els ajuntament podran 
autoritzar l'ampliació a l'horari general establit 
en esta ordre, en fins una hora, amb motiu 
de festes locals o patronals, esdeveniments 
de caracter firal, certamens, exposicions 
o actuacions puntuals equivalents, sense 
perjuí del que establisquen les disposicions 
legals ecistents en materia de contaminació 
ambiental i acústica. 
No tindran la consideració de festes locals o 
patronals les festivitats de caracter nacional 
oa utonómic de caracter cívic o religiós. Pera 
aquest último supósit no operara l'ampliació 
prevista en aquest precepte. 
2.Les ampliacions a l'horari general, a que es 
refereix el paragraf anterior, hauran de ser 
comunicades a la conselleria competent en 
materia d'espectacles així com a les autoritats 
policials corresponents, dins deis quinze dies 
següents a la seua autorització i, en tot cas, 
abans que l'horari excepcional adés esmentat 
s'aplique. 
En la comunicació citada, els ajuntaments 
delimitaran exactament i de manera motivada 
els dies en que s'aplicara l'horari excepcional 
de l'apartat anterior( ... )" 
Atés que, l'art. 12 regula l'ampliació de l'horari 
general per als Ajuntaments durant l'~p()ca 
estival: · ' 
"Article 12. Ampliació de l'horari general pels 
ajuntaments durant l'epoca estival. 
1.Durant el període comprés entre el1 S dejuny 
i el 30 de setembre de 2012, els ajuntament de 
la Comunitat Valenciana podran prolongar ·-

l'horari general de finalització establit en 
l'article 2.U d'esta ordre els divendres, dissabtes 
i vespres de festius per als grups següents: 

-Grup B: mitja hora fins a les 04.00 hores. 
-Grup J: una hora fins a les 02.30 hores. 
-Grup L: mitja hora fins a les 04.00 hores. 

L'exercici d'esta facultat haura de ser motivita 
per l'ajuntament i comunicada a la conselleria 
competent en materia d'espectacles, en un 
termini d'antelació no inferior a quinze dies 
des de l'adopació. 
2.EI que preve u el present article quedara sen se 
efecte quan els ajuntaments concedisquen els 
horaris excepcionals regulats en l'article 11.1 
d'esta ordre. En aquest cas, només regira el 
que preveu l'horari excepcional citat sense 
que s'aplique l'ampliació de l'horari previst per 
l'epoca estival:' 
En previsió de les festes locals de Sant Joan i 
San Pere, que tindran lloc durant el dies 22 de 
juny a 1'1 de juliol de 2012, i atés que durant 
aquest estiu hi han previstes festes populars 
diverses, així com altres actes socioculturals de 
caracter nocturn. 
En aplicació de les facultats conferides en l'art. 
21.1.s) de la Llei 7/1985, de 2 abril, RESOLC : 
1.Autoritzar l'ampliació d'horari general de 
tancament establit en esta ordre, en fins !-1\la, 
hora, amb motiu de festes locals de San,t_~¡Q"\~. 

i Sant Pere, les quals tindran lloc entre t;~i\..4i~_.l\ 

22 de juny a 1'1 de juliol de 2012. •) ·.'iL)t , 
2.Autoritzar l'ampliació d'horari de tancament 
durant l'epoca estival, des del día 1 S de juny· 
al 30 de setembre de 2012, els divendres, 
dissabtes i vespres de festius (excepte el 
disposat al punt anterior) per els següentes 
grups: 
-Grup B: mitja hora fins les 04.00 hores. 
-Grup J: una hora fines les 02.30 hores. 
-Grup L: mitja hora fins les 04.00 hores. 
1.Comunicar la present resolució a la 
Conselleria de Governació, Policía Autonómica, 
Guardia Civil i Policía Local deÍ:Municipi. 
2.Publicar en el Tauler d'Edictes i BOP per a 
general coneixement. "' 
L'alcalde, Juan Bta. Juan Roig i El secretari 
accidental a!s efectes de donar fe Jordi Romeu 
Granados 

------ -- -------------- _ _ j l ______ ------



ESQUELES 

ESQU ELES 

íf Rogad o Dios por el olmo de 

Arcadio Carrasco Bascón 
Que falleció serenamente en Vinoros 

el 31 de moyo de 2012, o los 93 años de edad. 

E.P.D. 

Su esposa, hijos, nietos, biznietos y demás familia, 
siempre le llevarán en sus corazones. 

La familia agradece las muestra de afedo recibidas. 

Vinaros, junio 2012 MAPFRE SEGUROS 

íf Rogad o Dios por el olmo de 

José Miralles Miralles 
Que falleció cristianamente en Vinoros 

el día 4 de junio de 2012, o los 97 años de edad. 

E.P.D. 

Tus hiios, nietos, biznietos y demás familia 
ruegan una oración por el eterno descanso de su alma. 

Vinarós, junio 2012 

l[ Pregueu a Déu per l'ónima de 

Rosa Sabater Tosca 

vidua d'Aibert Sugrañes Foguet 
Ha mort cristianament, 

el dio 1 de juny. als 78 anys d'edat 

A.C.S. 
Els seus fllls. Albert. Rosa M .. Xavler 1 Anna; fills polítics. M. 
Angels, Francesc. Carme 1 Pep; néts. Alba. Laura. Martí, 
Amau. Lala, More 1 Lala; germana. Aurora; germans polrtics. 
nebots, coslns 1 resta de famOia prega que la tingueu 
presenten el record 1 en la pregarla 

Manresa, 2 de juny de 2012 

íf Rogad o Dios por el olmo de 

Concepción Polo Bas 
Que falleció cristianamente en Vinoros 

el día 3 de junio de 2012, a los 86 años de edad. 

E.P.D. 

Tus hi¡os, nietos, biznietos y demás familia 
ruegan una oración por el eterno descanso de su alma. 

Vinarós, junio 2012 

Y JUny 2'112 

~n recuerdo ce rr i M a r.~á Poi ír ra 

\ 

Me permitirán nuestros amables 
lectores, que dedique estas sinceras 
y humildes líneas, a una persona, a la 
vez, sencilla, humilde, sincera, vamos 
como una niña pequeña la cual no 
sabe mas que sonreír, observar, ser 
inocente y decir siempre la verdad. 
Esta persona que ha pasado a través 
de sus 86años de su vida, casi 87,1o ha 
hecho sin "hacer ruido" y sin hacerse 
notar. Así fue la personalidad de mi 
mamá política Dña. Concepción Polo 
Bas. 
A ella y en su memoria le quisiera 
enviar esta sincera "carta al cielo'~ 

Querida mamá, y tu dirás ... ¿mamá?, 
si Conchín mamá, mamá. Mujer, 
recuerda que esto que te digo no es 
nuevo, que te lo he dicho en varias 
ocasiones. ¡Hay Conchin Conchin .. ! 
Se que es difícil que cuando uno se 
queda huérfano en la vida y pierde 
de joven a su papá y mamá la cual 
me parió, otra madre TU Conchín, 
hayas llenado el hueco desde hace 
años de mi mamá terrena, y mira por 
donde, tu lo has conseguido. 
Dios se ha complacido contigo y te ha 
llamado al cielo, por supuesto en un 
día hermoso y a la vez lleno de luz y 
de lluvia, el día de la celebración de 
nuestra querida patrona del pueblo 
de Vinarós, la "Mare de Deu de la 
Misericordia'~ ¡Que grande eres Dios!. 
Seguro Conchín, que allá en el cielo 
siempre te acordarás de este gran día. 
Cuando llegue de misa te traje 
una estampita de nuestra Mare de 
Deu de la Misericordia, y mientras 
la besabas, como cada día en que 
estuviste en el hospital, cogiéndonos 
los dos las manos los dos rezábamos 
juntos, mientras tu hija lnma la pobre 
descansaba. Cuando acabamos de 
rezar te cantamos el"himne a la M are 
de Deu de la Misericordia" mientras 
tu nos acompañabas con tu con tus 
labios y con tu dulce mirada. 
La fiesta continuaba este día con 
la visita de mossen Florencio, que 
como cada día te traía la comunión, 
después de haberte preparado 

para el paso de la vida terrena a la 
celestial, y por la tarde con solo unos 
momentos de zozobra, entregabas 
tu vida al Señor. 
Querida mamá, en lo que me quede 
de vida, siempre te tendré en mi 
memoria y en mi corazón. Siempre 
te estaré agradecido. Lo has hecho 
todo bien hasta el mismo momento 
de dejarnos, no temas. 
Al día siguiente en tu entierro en 
la Arciprestal, si bien no pudiste 
ver la procesión por tu calle el día 
anterior, en el presbiterio estaba la 
imagen de nuestra Mare de Deu de 
la Misericordia rodeada de flores. 
Que honor y que categoría has 
tenido Conchín con este especial 
acompañamiento de la Virgen 
presidiendo tu entierro, 
Y mossen Emilio que te conocía. 
¡vaya homilía nos dirigió!. Se nota 
que te conocía. Sabes, al salir hacia 
la puerta, el mossen arrancó con 
el "himne a la Mare de Deu de la 
Misericordia" el cual todos cantamos, 
que bonito Conchin, ¡que categoría!. 
Me despido de ti, de momento, claro, 
con un grato recuerdo. Dales de mi 
parte un fuerte abrazo y unos besos a 
tu marido Rafael, a tu hermana Lolita 
que tanto te quería, y a mis papás 
y amigos tuyos Angelín y Salvador. 
Seguro que te han recibido allí arriba 
Sant Sebastiá y la Mare de Deu de la 
Misericordia, vaya lujo. 
Conchín, mamá y amiga, descansa 
en paz, y que nuestro padre Dios te 
acoja en su seno. 
Tu hijo, Salvador. 
NOTA DE AGRADECIMIENTO: 
La familia agradece sinceramente en 
la tarde del día 30 de mayo, la labor de 
la doctora Mar Barreda, del servicio 
de ambulancias, del S.A.M.U., del 
personal de urgencias del Hospital 
Comarcal de Vinarós, y durante su 
estancia, a los profesionales de 
la planta de "Medicina Interna" de 
nuestro hospital. A todos muchas 
gracias. 

Salvador Quinzá Macip 



PUBLICITAT 

~~ FUNERARIA JULIAN ~ 
~' TANATORIO SAN SEBASTIÁN \!!Y 

SERVICIO PERSONALIZADO 
CREMACIONES 

TRASLADOS NACIONALES E INTERNACIONALES 

SERVICIO 24 HORAS 
964 4109 09 
608 66 20 39 

SERVICIO PARTICULARES Y COMPAÑÍAS 
PÍDANOS PRESUPUESTO 

FARMACIES DE GUARDIA 
HORARI DE GUARDIES 

de 8 a 24 hores · Fora d'aquest horari 
contacteu amb la Policia Local: Tel. 964 407 704 
9 juny TORREGROSA av. Uibertat, 9 

10 juny MARTÍNEZ av. Pais Valenciil, 15 

11 juny FERRER pi. SantAntoni, 39 

12 juny ROCA c. Sant Francesc, 6 

13 juny GUIMERÁ pi. Parroquial, 11 

14 juny ADELL av. Pius XII (can t. Picasso) 

15 juny SANZ c. Pont, 83 

Ajuntament 964 40 77 00 
A1gues de Vinarós 964 40 T7 67 
Ambulator (Cita prev:a) 964 47 75 00 
Ambulator urgénCJes) 964 45 57 'ST 
B1bhoteca 964 45 95 90 
Casal Jove 964 40 03 14 
Cerrajero 24r :..a so1uClón rap1da 627 849 392 
Cerrajero 241' V:Mar 667 60 70 86 
Cor• buCJons 964 45 4 7 52 
Cultura 964 40 79 61 
Creu Roja Vinarós 964 45 94 64 
Ecoparc Recolhda de r1obles 964 40 78 03 
Emergéncies 112 
EMergénctes ambulanCia 670 00 89 32 
Erm1ta de Vinarós 964 45 68 47 
Escola d'Art 964 45 38 02 
Escola de Mus1ca 964 45 62 03 
Centre de Foonaoo de PersmlsMJites '1Jba1at" 964 45 30 44 
Consel ~de Famació de PasooesMJtes.: 964 40 74 93 
Gas buta 964 45 11 24 
Gruas y taxis Jat:ne Bas, S .l. · 24 roras 964 40 1111 
Guard1a Civ11 964 40 71 40 
~isenda 964 40 22 11 
Hospital (certraleta 1 hab1tacions) 964 47 70 00 
11osp1tal (c1ta prév1a) 964 47 71 60 
lrfodona 964 45 64 52 
lrformació i Turisme/OMIC 964 45 33 34 
INSS (Seguretat social) 964 45 13 50 
ITV 902 12 00 13 
Participació Ciutadana 900 50 63 76 
Patronal d'Esports 964 45 46.00 
Patrona! de Turisme 964 45 52 53 
Policía Local 964 40 77 04 
PROP 964 456 234/012 
Radio Taxt Vinarós 964 45 51 51 
Recollida d'animals perduts 964 45 00 07 
Registre civil 964 45 28 77 
Registre de la propietat 964 45 18 14 
SERVEF (Oficina d'ocupació) 964 45 05 16 
Serveis Socials 964 45 00 75 
Taxi Larca 600 600 333 
Taxi Arca di (adapta! per a discapacitats) 67 4 700 700 
Víctimes de la violenCia de génere 016 

HORARI DE MISSES 
Parróquia arxiprestal de I'Assumpció: Laborals: 9.00 i 20 h. 
Festius: 9.00, 10.30,12.00 i 20 h. 
Convent Divina Providencia: Laborals: 19.30 h. Festius: 9.30 h. 
Parróquia de Santa Magdalena: Laborals: 8.30 i 19.30 h. Dissabte: 19.30. 
Diumenge: 9.00, 11 .30 i 19.30h 
San! Roe: Dissabte: 20.30h Guliol i agost) 
El Carme deis Mariners: Festius: 10.15 h 
Residencia de San! Sebastia: Laborals: 9.00 h. Festius: 10.00 h 
Església Evangélica (Sl Josep 69): Diumenges: 11.00 h, Dimarts estudi 
bíblic: 20 h 
Església Evangélica (av. Tanagona): Dipus: 20.30 h. Diumenge: 11 .00 h 

El Diariet 

... 1 
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